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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 

 

Rozhovor mezi Ptaah z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý třiatřicátý kontakt 

Pátek, 3. února 2023, 13.27 hod. 

 

Ptaah   Jsem tady, jak jsem ti přislíbil, a zdravím tě. Sdělil jsi Florena, že máš dnes nějaké zvláštní věci 
k projednání? 

Billy   To mám, ano. Ale nejprve tě zdravím, a také vítám. 

Ptaah   Děkuji. – Ale dříve než budeme mluvit o tom všem, kvůli čemu jsi mne sem prostřednictvím 
Florena zavolal, s tebou chci prohovořit nějaké věci, které jsou důležité. 

Billy   Proti tomu jistě nelze nic namítat, ale jak si vzpomínám, tak jsi říkal, že sem chceš tak jako tak 
ve čtvrtek nebo v pátek přijít? 

Ptaah   Ano, tak to bylo i plánováno. 

Billy   Pak to nemá nic společného s tím, kvůli čemuž jsem poprosil Florena, aby tě zavolala. 

Ptaah   Ne, vlastně nemá, avšak samozřejmě mi sdělila, že jsi ji ... 

Billy   ... ano, ano, zamýšlel jsem si s tebou promluvit právě separátně, mimo rámec toho, že jsi sem chtěl 
přijít, jak jsi říkal, abys ze své poslední návštěvy ... přinesl ... 

Ptaah   ... přirozeně – to chci nyní učinit, zejména proto, že mi bylo v otcových letopisech zvláště 
nápadné, že hovořil o Americe a Číně, které si mají v dnešní době neradostně vjet do vlasů, přičemž ... 
Pak chci také mluvit o tom, že v Americe a Evropě koluje o tvé osobě mnoho lží a podvodů, i ze strany 
tajných služeb a úřadů, jakož i různých organizací a soukromých a ... 
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Billy   O tom jsem vlastně mluvit nechtěl, ale když to musí být? Pusť se ale jednoduše do toho, co chceš 
povědět. 

Ptaah   Potom tedy budiž. Skončili jsme v rozhovoru o tom ... 

Billy   (...) 

Ptaah   (...) 

Billy   ... Tyto věci přece nemusím vyvolávat ani sepisovat, a proto napíšu jednoduše opět trojtečky. 
Soukromé záležitosti zůstávají jednoduše soukromými. 

Ptaah   Tak to bude dobře. 

Billy   Dobrá, potom k tomu, co teď vyvstává: Dnes mám skutečně něco, totiž věci a záležitosti, které 
musejí být pro jednou uvedeny do diskuse a které odhalují, jak o mně různé tajné služby, takzvaní 
»přátelé«, zájemci, křesťansky věřící sektáři, »odborníci«, ufologické organizace, vojáci, nepřátelé, 
pochybovači a rozumbradové atd. po celém světě lhali a rozšiřovali podvodné informace, což probíhá 
i nadále. Michael byl schopen nějaké věci »vyhrabat« od lidí, které dokázal vypátrat přes internet. Při 
tom vyšlo najevo, že se některé osoby z mého nejbližšího okruhu dříve neštítily a stále ještě neštítí – ale 
nejen ony – osočovat mne ze lhaní a podvádění ve věcech kontaktů s vámi, Plejaren (jak přece vím a jak 
to částečně stále ještě pokračuje), ačkoliv vás tyto osoby samy viděly, a dokonce své zážitky písemně 
potvrdily a dosvědčily, nicméně později to zapřely a zapírají to stále ještě i nyní, přičemž dnes říkají, resp. 
tvrdí, že měly halucinace. Za tím, že se lhalo a stále ještě lže, vězí mimo jiné zřejmě jen chtivost peněz, 
neboť jeden člověk mi před lety jednou říkal, že si chtěl obstarat filmy, na které jsem směl zachytit 
paprskovou loď Semjase, ale že za ně bylo požadováno 1000 CHF, které tehdy jako 17letý neměl, a tak 
ten film nedostal. On přece nevěděl, že jsem vše poskytoval dále bezplatně a že jsem skutečně za nic 
nepožadoval ani halíř, neboť určitou cenu jsem musel požadovat až za Učení Tvořivé energie a knihy, 
protože jsem je přece musel nechat tisknout mimo Středisko, a tedy i platit. Na pozadí těch lží hrálo tedy 
jistou roli hodně peněz, neboť za ty lži se patrně dobře platilo a ještě platí, jelikož přece pokračují dále, 
stejně jako nenávist a slepá pomsta – ale jak a za co, to je mi záhadou. Potom se ale to celé jistě zakládá 
i na sobectví, touze se zveličovat a negativním ovlivňování, stejně jako na snaze vypadat důležitý či na 
jiných nejnižších motivech. Tak si počínaly i jisté ženské osoby, protože jsem odmítl jejich žádost být jim 
po vůli, což v nich žel vzbudilo návaly nenávisti a tak se zřekly mise a vystoupily z ní, což vedlo 
samozřejmě i k tomu, že se osobně izolovaly. Porůznu tomu bylo potom tak, že se po létech některé 
omluvily, ale některé z těchto někdejších »členek« tak učinily i prostřednictvím jiných, a sice osob, které 
se mnou byly v kontaktu, přičemž projevily potřebu, že se mi budou chtít ještě omluvit osobně. Žel to 
v žádném z těchto případů již nebylo možné, neboť když jsem se dozvěděl tuto jejich potřebu, že se 
mnou chtějí ještě mluvit, bylo již příliš pozdě, neboť jsem se o tom v některých případech dověděl 
až o týdny nebo měsíce později, když už zemřely. Tak tomu bylo u ... a ..., k nimž bych býval rád zašel, ale 
i v těchto případech zasáhla smrt, dříve než jsem se mohl vydat na cestu. V případě ... bych býval musel 
jet s někým do středního Švýcarska, ale nikdo na to neměl čas, a proto bylo už příliš pozdě, když jsem 
měl možnost vyjet. Kromě toho ... bydlela v blízkosti a žádala mne telefonicky o prominutí a prosila mne 
kvůli téže věci, abych k ní přijel, ale ani k tomu už nedošlo, protože její skon nastal dříve, než se 
očekávalo. Tímto způsobem to žel probíhalo vícekrát, proti čemuž jednoduše nebylo možné nic udělat. 
Bylo tomu tak rovněž u ... – se souhlasem od ... –, protože chtěli, abych ... byl vícekrát po vůli v tom, 
abych se na základě jejího předneseného přání zasadil u Semjase o to, aby pak ... společně mohli 
»vycestovat« na »Plejaden« a »být blíže Bohu«. Ti byli ve své náboženské víře natolik sektářští, že bylo 
podle jejich názoru naprosto správné, kdybych já ... několikrát jí po vůli a tím měl pak povinnost se 
u Semjase zasadit o to, aby se díky tomu dostali na »Plejaden«. To by prý nebyl žádný »hřích«, neboť by 
se to přece stalo jen kvůli větší blízkosti k »Bohu«, přičemž ale dodnes nevím, proč zrovna Plejaden měly 
být místem, kde chtěli být blíže Bohu, který je tak jako tak imaginární postavou. Možná že si to mysleli 
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proto, že se od nepaměti povídalo, že Bůh sídlí na nebesích. Jelikož jsem však tu žádost, abych svolil 
k tomu, co se mi ukládalo, pokaždé odmítl, více než 12krát, a sice i telefonicky, tak se dotyčné osoby 
právě pořádně rozvzteklily, a to i kvůli tomu, že jsem odmítl i jednu z přednášek, kterou organizovaly 
a na níž jsem měl v rozporu s pravdou povídat, že vy, Plejaren, vzýváte Boha a že pěstujete náboženství, 
ačkoliv to v žádném ohledu neodpovídá skutečnosti a její pravdě. Dotyční mluvili také o »Ananuki« nebo 
»Annunaki« či podobně, kteří odtamtud přicházeli z nebe, ale také o planetě »Nibiro«, trpasličích lidech, 
obrech a jiných bytostech, které ale prý nevypadají jako vlastní lidé. K tomu ale říkali, že o ničem z toho 
nesmím vyprávět nikomu dalšímu, jelikož je to pouze jejich tajemství. 

Abych ale dělal takové věci, to jednoduše neodpovídá mému charakteru a mé bytosti, kromě toho by 
s naprostou jistotou došlo ze strany mé choti k vraždění a zabíjení, což přece ... Ach, to je jedno – 
a že jsem tehdy na radu Semjase uváděl vědomě chybné místo vašeho původu, totiž Plejaden a ojediněle 
také Orion, tedy právě jako místo vašeho původu, to vyplývalo z toho, že už dříve tvůj otec, Sfath, a pak 
právě i Semjase, tvá dcera, trvali na tom, abych to činil, a tak jsem to právě dělal. Důvod vlastně spočíval 
v tom, že ve velmi dávné době pocházeli z oněch oblastí »modří velikáni«, které pozemšťánci chápali 
jako bohy a od té doby je jako takové velebí. Částečně z toho nakonec vznikl i monoteismus. Ale vzešly 
z toho také směry bludné víry, které se zakládaly na přirozených pozorováních, jež byla ale chybně 
vykládána. My jsme tedy s plným vědomím postupovali se znalostí toho, že ten údaj byl chybný, 
protože jsme odkazovali na to, že již ve staré době prvotní předci pozemšťánků (pozemšťánků, kteří 
měli nepozemský původ) působili na Zemi jako bytosti z dalekých oblastí těchto hvězd a byli tady již 
dříve, než se na Zemi zrodili první pralidé. Nejednalo se tedy přímo o hvězdy Plejaden, neboť to jsou 
přece horká slunce, ale v těch obrovských oblastech těchto hvězd existují i světy nesoucí život a 
odtamtud, ach – budu raději mlčet, neboť jsem s takovými vysvětleními učinil špatné zkušenosti. To 
proto, že jsem tehdy všechno to, co jsem v tomto ohledu věděl od Sfath, předával dále, když jsem v 
Uitikonu pořídil tu fotografii UFO a zveřejnil ji, načež mi lidé kvůli tomu psali. Co z toho vyplynulo, to 
přece všechno víš, a ono ... 

Ptaah   Ano, tomu se zřejmě nešlo vyhnout, neboť ty jsi přece nevěděl ... 

Billy   Právě, to jsem přece nevěděl. A že potom ... Ale Semjase mi ještě říkala, že je nezbytné místo 
vašeho původu uvádět chybně, protože se budou podvodníci opovažovat zneužívat vše ohledně mých 
kontaktů, aby se tím obohacovali. Ale díky tomu, že budu nejprve ohledně místa vašeho původu uvádět 
chybný údaj, bude možné lhářům a podvodníkům ukončit řemeslo, což se i skutečně podařilo. Tak to 
potom bylo i u ... v Mnichově, jakož i u ... ve Francii a Ženevě, kde mi bylo ale soudem sděleno, že budu 
muset očekávat soudní žalobu, když budu i nadále říkat a šířit něco o tom, že vyjádření ... nejsou 
pravdivá, že se z této strany podvádí a lže, protože ... má údajně skutečně kontakt se Semjase, tvojí 
dcerou, a »vyučuje« ve své skupině pravdu. U toho pana doktora ... v Kanadě tomu ale bylo tak, že zašel 
až tak daleko, že tvrdil, že je se Semjase ženatý, a chtěl mne soudně žalovat, protože jsem mu řekl, že jeho 
tvrzení je lež. Pak se jednalo také o ..., který se pak, původem z Chile, roztahoval na Floridě, a na své 
následující přednáškové cestě po celém světě si dokonce ulovil jednu Švýcarku, a kvůli svým lžím 
a podvodům zfalšoval jeden film, na nějž jsem směl zachytit paprskovou loď Semjase – to budiž zmíněno 
jen mimochodem. V Německu si pak koupil knížecí titul, a když jsem chtěl jeho podvod odkrýt, tak mi 
uvalil na bedra soudní žalobu, což mne tehdy stálo 3500 marek za soudní poplatky a vydání, abych 
už nikdy nic nepovídal o podvodných intrikách tohoto chlápka, jinak bych musel ihned vždy platit 500 
marek. Ale existovali ještě někteří další, kteří tvrdili, že mají kontakt s Plejaden, avšak jejich počet se 
nakonec během času snížil na několik málo osob, když jsem pak veřejně uvedl místo vašeho pravého 
původu. Avšak s pomocí ... přišli i podvodníci, kteří navíc zfalšovali i mé fotografie a vymýšleli si příběhy, 
které byly i skutečně zveřejňovány, jako např. to celé od Martina Sorgeho v Mendrisiu. K nim počítám 
i všechny ty osoby po celém světě, které padělaly mé fotografie a filmy a vydávaly je za své vlastní 
fotografie UFO, což se děje ojediněle ještě dnes. Byl také páchán teror a byl jsem osočován ze lhaní 

http://cz.figu.org/


4 
 

 

Copyright 2023 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

a podvádění, přičemž ještě i dnes se o mně šíří na internetu lži, a píšou se dokonce lživé knihy, jako to 
udělal např. Kal Korff, který proti mně stále ještě zuří, a to jen proto, že ho tehdy Wendelle Stevens 
nechtěl vzít s sebou z Ameriky do Švýcarska, protože mě ten chlápek chtěl vidět a poznat, když ještě 
nebyl plnoletý, a Wendellovi nebylo dovoleno, aby vzal do Evropy nezletilého. 

Ptaah   To je mi známo, stejně jako to, že můj otec na tobě učinil a provedl vše nezbytné, aby v tobě 
o nás nikdy nemohlo být nic vyzkoumáno. 

Billy   Ano, to vím, neboť dokonce ani s pomocí hypnózy a vyspělých a nejvyspělejších technických 
přístrojů to nebude nikdy možné, jelikož díky možnostem Sfath bylo ve mně vše natolik zablokováno, 
že ze mě skutečně nikdy a za žádných okolností nelze nic dostat, dokonce ani s pomocí technických 
manipulací. Naopak Sfath všechno zařídil tak, že mi pro případ násilného zásahu »nainstaloval« do mých 
vzpomínek nezlomnou umělou vzpomínku, aby vše ... 

Ptaah   To bys ale neměl otevřeně uvádět. 

Billy   To máš asi pravdu, a tak na daném místě napíšu trojtečky, až budu vyvolávat a sepisovat tento 
hovor. 

Ptaah   To bude dobře, neboť i ti cizinci ... Mimoto bylo přece i díky otcovým zásahům a manipulacím 
také možné – jak je uvedeno v jeho letopisech –, aby ovlivnil a pozměnil tvoji DNA k záchově mladistvosti 
tak, aby v tomto ohledu navzdory tvému vysokému věku bylo možné vypočítat pouze tvůj pozemský věk. 

Billy   I to vím, ale i oni by si »spálili prsty« a nikdy by se nedozvěděli ani malou špetku, neboť ta blokáda, 
kterou Sfath vytvořil, by v rozporu s veškerou pravdou uvolňovala dokonce umělou a falešnou pravdu, 
která ... To, co nastiňuješ ohledně mé mladistvosti, to přirozeně také vím, stejně jako to, že mé tělo, krev 
a »šťávy«, které úhrnem vykazují DNA, odpovídají právě jen mému pozemskému věku, a tudíž nikoliv 
tomu, co jsem dodatečně a skutečně prožil v těch mnohých letech minulosti a budoucnosti. Co se té 
mladistvosti týče, tak tu jsem si mohl do nynějška i uchovávat, za což jsem Sfath stále zvláště vděčný. Je 
s tím ovšem spjato, že ... 

Ptaah   Tak to i zůstane, neboť to ... 

Billy   Však o tom nemusíme otevřeně mluvit, a co jsme my dva pověděli, to nahradím svými známými 
trojtečkami, až budu vyvolávat a sepisovat rozhovorovou zprávu. Ale vlastně jsem chtěl povědět něco 
dalšího, totiž že i Hans Jacob, který před nějakými lety již zemřel, tvrdil, že mě viděl projíždět kolem 
svého domu na ulici na mopedu a že vzadu na nosiči zavazadel seděl ďábel. Dále fantazíroval i o tom, 
že jindy viděl a dole ve městě pozoroval, jak čert stál přede mnou na mopedu, když jsem projížděl ulicí. 
To je ten muž, který je uváděn tady na těchto výtažcích, v tomto psaní, spolu s Ilse von Jacobi a Veitovými. 
To celé je sice v angličtině, ale dokazuje to, že za mými zády probíhaly věci, o nichž jsem neměl ani tušení, 
které však Michael vypátral na internetu. 

Ptaah   Je toho ještě mnohem více, než kolik víš, neboť já jsem vypátral, že se po celém světě lhalo, 
podvádělo a činilo všechno pro to – a sice již od doby tvého raného mládí –, abys byl znemožněn, 
pronásledován a obviňován z věcí, které nikdy neodpovídaly pravdě. To ovšem pokračovalo dále, když 
jsi navázal spojení s Asket a s námi, ale že se tyto podvody a díla lží proti tobě mohly tak rychle rozšiřovat 
v širokém okruhu mnoha států – což začalo již od doby tvého chlapeckého věku –, jakož i ty lži a podvody 
proti tvým kontaktům s námi, což částečně přetrvává dodnes, to naprosto nedokážu pochopit, neboť 
ten ... 

Billy   ... tak tomu žel tady na Zemi je, a to se nedá změnit. Pozemšťánci jsou věřící vlivem náboženství, 
a nestarají se tedy o faktickou pravdu. To si umím dobře představit, že nedokážeš vše pochopit. Já to 
dokážu také jen proto, že jsem se již u Sfath učil tomu, abych se držel zpátky a nebránil se všem těm 
nespravedlnostem, které na mne doléhaly a zasahovaly mne, ale abych jednoduše vše mlčky akceptoval 
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a nikdy proti tomu nic nepodnikal. Když jsem však tento princip porušil, tak jsem utrpěl škodu, což bylo 
právě tehdy, když jsem chtěl postupovat proti tomu, že o mých kontaktech s vámi vzcházely lži a podvody 
a že zlovolníci a podvodníci falšovali fotografie a filmy, které jsem směl pořídit z pověření Semjase, 
přičemž jsem chtěl také odhalit podvodníky a lháře, kteří šířili informace o tom, že s vámi údajně udržují 
kontakty. To mi přineslo jen soudní tahanice a četné soudní náklady atd. Možná že to i zmínila 
Bernadette v mé biografii, kterou napsala o mém životě, ale to nevím. První svazek je přece už vytištěn 
a je v prodeji, ale dosud jsem neměl čas si ho prolistovat. 

Ptaah   To také nevím, neboť na to by ses jí musel sám zeptat. Co ale zmiňuješ, to je skutečně pravda, 
a tu nelze popřít. A nelze to ani s pomocí lží a podvodů, které budou jistě nevyhnutelné. 

Billy   To budeš mít jistě pravdu, neboť na Zemi je to u většiny lidí tak, že pravda jednoduše nesmí být 
pravdou, a proto také říkáme »pravda nesmí být pravdou, byť je pravdivá«. Potom ti chci dát ke čtení 
tyhle papíry. Tady prosím ..., je to 7 stran, právě v anglině, což by pro tebe přece neměl být problém. 

Ptaah   Ne, s ní nemám problémy. 

Billy   Pak prosím. – Nenech se přemlouvat. 

Ptaah   ... 
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Překlad: 

(1. list) 

ICUFON 

Interkontinentální výzkumná a analytická síť ve věci galaktických kosmických lodí UFO, registr. spol. 

Jak a proč byla ufologie přes 30 let diskreditována, dříve než vlády a vědci znemožnili průlom 
v problematice s pomocí pevných důkazů? 

 

PODVOD Eduarda »Billyho« Meiera 

(14. učedník Ježíše Krista alias Jmmanuela?) 

Analýzu provedl: 
Major ve výslužbě Colman S. VonKeviczky, MHSE, ředitel ICUFON, registr. spol., USA 
 
Vynikající služby vykonali a mimořádný přínos při odkrývání pravdy měli: 
Karl a Anny L. Veitovi, předsedové zapsaného spolku DUIST, Wiesbaden Schierstein, SRN 
Ilse von Jacobi, výzkumnice UFO, Mnichov, Německo 
Hans Jacob, CPA, Wetzikon, Švýcarsko 
Joseph Zito, filmový režisér, New York, USA 
Walter Zabawski, ICUFON, PR, New York 
 

11 diapozitivů (kopie originální fotodokumentace) lze obdržet u ICUFON ARCHIVES registr. spol. 
NA ZVLÁŠTNÍ ŽÁDOST. Cena činí 33 $ (3 $ za každý diapozitiv). V USA, Kanadě a Mexiku bez poštovného, 
jinak 37 $. Cena zahrnuje dopravní náklady. K dostání jsou také xeroxové kopie Meierovy literatury. 

 

 

(2. list:) 

9. června 1980 
Pan Thomas K. Welsh a 
podplukovník mimo službu Wendelle Stevens 
Genesis III Productions, s.r.o. 
P.O.Box 32067 
Phoenix, Arizona, 85064 
 
Drazí pánové: 
 

Z pověření ředitele ICUFON regist. spol., majora mimo službu Colmana S. VonKeviczkého, MHSE, 
dostáváte do rukou stanovisko ICUFON k PODVODU EDUARDA »BILLYHO« MEIERA. 
 
S přátelskými pozdravy 
Yolanda V. Mackayová, 
sekretářka, archivářka 
 
1 příloha 
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1. strana: 

ICUFON, 9. června 1980, USA 

V roce 1976, od července do prosince, poskytovala paní Ilse von Jacobi, spoluvyšetřovatelka ICUFON 
v Západním Německu, našemu hlavnímu sídlu v USA noviny, pravé fotografie, časopisy, brožury, rukopisy 
a 98 metrů dlouhý barevný film Super 8 mm k analyzování, od EDUARDA »BILLYHO« MEIERA (39 let), 
řidiče nákladního vozidla, který bydlí v Hinwilu, ve Švýcarsku, v Evropě a který údajně udržuje fyzický 
kontakt s mimozemskou inteligencí. 

Z novinových zpráv a Meierových brožur VĚK VODNÁŘE vyplývalo, že Meier – který ztratil svoji levou 
ruku při automobilové nehodě – pozoroval již ve věku pěti let, v roce 1942 (?!), UFO, přijímal poselství 
a v běhu času zahájil kontakt s mimozemskými ženskými bytostmi. Jmenovaly se ASKET a SEMJASE, která 
byla stará 350 let a byla hlavní pilotkou vesmírné lodi z Plejád, jež jsou vzdálené 500 světelných let 
od Země ve Vesmíru DAL (?) 

Německy mluvící Semjase s »plejáďanským akcentem« kontaktovala řidiče nákladního vozu Billyho jako 
»vyvolenou lidskou bytost«, aby byl SPASITELEM LIDSTVA; nikoliv aby vyřešil palčivé globální problémy, 
ale aby odhalil pravdu o potlačované skutečnosti, že JEŽÍŠ KRISTUS JE TOTOŽNÝ S JMMANUELEM 
v TALMUDU JMMANUELOVĚ; a to i proto, že se oba narodili téhož dne: 3. ÚNORA. Billy v roce 1937, 
a Ježíš alias Jmmanuel asi před 2000 lety (nikoliv roky, ale pouze onen den, 3. únor, má »historický« 
význam!!). 

ICUFON se z výtisků jednoho švýcarského deníku z 5. září 1976 a 29. dubna 1978 dozvěděla, jak byl Billy 
na své misi na Zemi pronásledován, což se nápadně podobalo levné americké brakové literatuře o UFO. 
Jednalo se o jeho úděsné zážitky s MIB (Men in Black); o vloupání do domu a krádeže barevných 
diapozitivů a filmů, ne nepodobné kauze Watergate, a navíc i o pokusy o vraždu mířené proti jeho životu, 
což proběhlo, když byl s třemi přáteli na cestě ke kontaktu s přistalými vesmírnými loděmi a kdy jeho 
život zachránila JEN neprůstřelná vesta. Jeho kriminální machinace nebyly samozřejmě nikdy nahlášeny 
švýcarské policii a vševědoucí Semjase pro Billyho ani nikdy neidentifikovala lupiče a útočníky, aby mohli 
být uvězněni (!) 

Billyho údajný kontakt, který měl proběhnout 28. ledna 1975 se Semjase, byl o rok a půl později uveden 
na veřejnost (BLICK, 8. 5. 76) a byl podložen ojedinělými brilantními barevnými fotografiemi UFO, 
a krátce poté se stal věrným obrazem senzacechtivé bulvární novinařiny v Evropě a pak v USA. 

Paralelně se svojí veřejně činnou prací – prostřednictvím paní Ilse von Jacobi – se pokoušel nechat si 
potvrdit pravost svých fotografií a filmů u ICUFON INTERNATIONAL ANALYTIC PRESTIGE, aby potvrdil své 
zfalšované výpovědi a proroctví, které diskreditují tisíce let staré židovství a křesťanství. 

18. září 1976 ICUFON pomocí svých neúnavných analytických šetření ohledně Billyho Meiera s detailními 
argumenty definitivně konstatovala, že jeho profesionálně vyrobené excelentní fotografie a kinofilmy 
zobrazující vyfabrikované primitivní modely UFO byly shledány VEŘEJNOU FALEŠNOU PREZENTACÍ 
A NEJVĚTŠÍM UFOLOGICKÝM PODVODEM, JAKÝ BYL V ANALYTICKÉ PRAXI ICUFON ZA POSLEDNÍCH 25 
LET ZJIŠTĚN.  

V prosinci 1976 jsme také odmítli zaplatit laboratorní náklady za tento kinofilm ve výši 115 $, protože se 
viditelně jednalo o podvodnou imitaci, která neměla žádnou hodnotu a zobrazovala vznášející se model 
UFO, který visel HORIZONTÁLNĚ, VERTIKÁLNĚ a DIAGONÁLNĚ PŘED KAMEROU. Místo toho jsme 
připustili možnost, že dobře zinscenovaný podvod s UFO by mohl být smysluplný pro filmové produkce 
pracující s tématem UFO. 
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21. února 1977 překvapila Ilse von Jacobi ICUFON z pověření Meiera s informací, že onen film formátu 
Super 8 mm byl za 1000 $ prodán americkému podplukovníkovi mimo službu, Wendelle Stevensovi, 
žijícímu v Tucsonu, Arizoně, aby byl dále analyzován na Arizonské univerzitě. Jelikož von Jacobi byla 
spolupracovnice ICUFON a byla zapletena do obchodu, který byl spjat s laboratorními náklady ve věci 
tohoto filmu ve výši 294 německých marek, slíbili jsme jí – pevně věříce, že analýza bude opět fiaskem 
–, že film zašleme adresátovi POUZE tehdy, až budou pokryty její finanční ztráty. 

Jelikož Wendelle Stevens náš varovný dopis z 10. března 1977, který byl přiložen do balíku s filmem, 
nikdy nepotvrdil, poslali jsme 29. prosince 1978 své analytické důkazy (diapozitivy) mezinárodnímu 
řediteli APRO, L. Jimovi LORENZENOVI, který rovněž sídlil v Tucsonu, Arizoně, a 7. listopadu 1979 pak 
jadernému fyzikovi Stantonovi E. FRIEDMANOVI, abychom včas předešli výzkumné prestiži vysoce 
postaveného amerického vojenského důstojníka. 

Dva roky předtím, roku 1979, jsme byli šokovaní z toho, že podplukovník Wendelle Stevens společně 
s Thomasem K. Welchem založil ve Phoenixu, Arizoně, GENESIS III PRODUCTIONS LTD. jako výsledek 
svých »DŮVĚRNÝCH STUDIÍ HOR DŮKAZŮ (?), PRŮZRAČNĚ JASNÝCH FOTOGRAFIÍ (!) A DESÍTEK OČITÝCH 
SVĚDKŮ (?)« a když v knize »UFO ... CONTACT FROM THE PLEIADES« publikoval vymyšlenou příhodu 
pana Meiera jako REÁLNOU a jeho fotografické podvody jako PRAVÉ! 

Dozvěděli jsme se, že 6. května 1980 americký podplukovník ve výslužbě Wendelle Stevens hovořil před 
výborem ufologických otázek Sněmovny lordů za předsednictví EARLA OF CLANCARTYHO. Pevně 
doufáme, že při této exkluzivní události pronesl Billy Meier, řidič nákladního vozu, tajně 
ve Westminsterském paláci i řeč své vysoce postavené sponzorky »Miss Semjase«, aby ji přítomným 
představil, když podpl. Stevens osobně přednášel »VRCHOLNÉ ZÁLEŽITOSTI« a FASCINUJÍCÍ 
MIMOZEMSKÉ DŮKAZY, které byly v dějinách UFO kdy OFICIÁLNĚ VERIFIKOVÁNY PRO VLÁDU. – Rovněž 
doufáme, že Semjase parlamentu Jejího Veličenstva přislíbila plnou podporu plejáďanské vlády, aby byly 
vyřešeny problémy s energetickou krizí, inflací, politickými pnutími, chudobou, drogami, organizovaným 
zločinem atd. 

Pokud tak neučinila – je nám líto –, cítí se být ICUFON regist. spol. nucena zprostředkovat svoji analýzu 
DOBROMYSLNÝM OSOBÁM ufologického výboru Sněmovny lordů, aby odhalila pravou tvář falešného 
mesiáše lidstva – »SAMÉHO BILLYHO A SEMJASE!« 

Tyto důkazy vypadají následovně: 

SHRNUTÍ A: 

8 pravých barevných fotografií pana Eduarda Meiera znázorňujícím »vesmírnou loď« (UFO), která krouží 
kolem jedle. Místo: Wetzikon – Hofhalde, v blízkosti Curychu, Švýcarsko. 

Reference:  ZNÁZORNĚNÍ 1: Von Keviczky a Jacob nad stanovištěm Hofhalde. 
  ZNÁZORNĚNÍ 2: Kopie 8 černobílých fotografií, pořízených Meierem 
  ZNÁZORNĚNÍ 3: Kopie 5 barevných snímků téhož obsahu. 
  ZNÁZORNĚNÍ 4: Celkový pohled na stanoviště v barvě, pořízeno panem Jacobem. 
VYSVĚTLENÍ: 

1/ 18. března 1980 prozkoumával stanoviště Hofhalde major ve výslužbě Colman S. VonKeviczky, MMSE 
(ICUFON registr. spol., ředitel, USA) a pan Hans Jacob, CPA (ekonomický kontrolor) a ufologický badatel 
bydlící ve Wetzikonu. (ZNÁZORNĚNÍ 1) – Verifikace fotografií proběhla na základě 8 pravých barevných 
fotografií, které Meier pořídil na místě a které se nalézají ve vlastnictví pana Jacoba (ZNÁZORNĚNÍ 2) 
a VonKeviczkého (ZNÁZORNĚNÍ 3). 
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2/ Na základě ZOBRAZENÍ 4 byly s pomocí identifikačních bodů – jako je větev na obrázku č. 2 
(ZNÁZORNĚNÍ 2), hřeben kopce na levé straně a Alpy na pozadí – určeny dva směry snímání. Obrázky 1 
a 2 ve směru JIŽNÍM a ty ostatní (3–8) ve směru ZÁPADNÍM, směrem k jezeru Pfäffikersee. 

3/ Na místě snímání nebyla nalezena žádná jedle (ZOBRAZENÍ 4), což nepochybně dokazuje, že byly pro 
natáčecí práce použity pouze rekvizity. 

4/ Porovnáme-li velikost UFO s jedlemi a jeho pozici v listoví, tak nemůžeme pochybovat o tom, že byl 
pro natáčecí práce ve větvích jedle ve čtyřech pozicích upevněn model o průměru asi 1 a půl metru. 

Pozice jedna: Obrázky 1 a 2 byly pořízeny v jižním směru. Obrázek 1 byl pořízen z vysoké pozice kamery, 
obrázek 2 posouváním doprava a blíže, z nižšího úhlu snímání. Dobu, která uplynula při změně stanovišť 
(cca 15 min.), lze doložit na základě změněných formací mraků. 

Pozice dva: Směr snímání – západ. Za účelem pořízení obrázků 3 a 4 byl model upevněn výše ve větvích 
jedle. Obrázek 3 byl pořízen z dálky a obrázek 4 z bližší pozice a z poněkud nižšího úhlu snímání. 

Pozice tři: Směr snímání – západ. Při pořizování obrázků 6 a 7 byl model nastaven čelem ke kameře. 
Různé úhly snímání a vzdálenosti (obrázek 5 v kombinaci s druhou borovicí před kamerou, obrázek 6 
pořízený z hlubší pozice a obrázek 7 z ještě hlubší pozice) vzbuzují v laickém pozorovateli dojem, že se 
nehybné UFO skutečně pohybuje. 

Pozice čtyři: Nakonec lze k obrázku 8 říci, že byl model upevněn blízko vrcholu jedle. 

 

DŮKAZY KLAMÁNÍ: 

LOĎ, KTERÁ LÉTÁ HORIZONTÁLNĚ KOLEM MALÉHO STROMU, BY SI MĚLA OBECNĚ ZACHOVÁVAT TUTÉŽ 
LETOVOU VÝŠKU, ZATÍMCO BY SE ATMOSFÉRICKÉ PODMÍNKY NA POZADÍ SOTVA MĚNILY. – LOĎ BY MĚLA 
LETĚT KOLEM VĚTVÍ, A NIKOLIV PRONIKAT DO KMENE. – VERTIKÁLNÍM POHYBEM MEZI VĚTVEMI BY SE 
MĚLY VĚTVE ZLOMIT. – KDE JSOU? – PODLE DRASTICKY ZMĚNĚNÉHO POČASÍ NA POZADÍ MĚL LÉTAJÍCÍ 
STROJ KROUŽIT KOLEM STROMU 3–4 HODINY! 

Zmizelé jedle: Pan Meier informoval nedůvěřivého Hanse Jacoba o tom, že ty jedle byly rozloženy 
z iniciativy UFO (?!). Ale půda ani tráva nejeví žádné známky zničení ani prohloubeniny po kořenech. 

P. S. 14. května 1980 pátral podplukovník W. Stevens rovněž po těchto stromech, jelikož mu o jejich 
existenci referoval Billy (informoval H. Jacob). 

 

SHRNUTÍ B: 

Přistálá vesmírná loď Plejáďanů, fotografováno 13. července 1975 v blízkosti Wetzikonu. 

Reference: ZNÁZORNĚNÍ 5: Kopie originální fotografie, archiv ICUFON. 

  ZNÁZORNĚNÍ 6: Výřez téhož obsahu. 

Fotograf spodní část UFO záměrně odstřihl, aby NEMOHL BÝT IDENTIFIKOVÁN MODEL. 

DŮKAZY KLAMÁNÍ: 

ZNÁZORNĚNÍ 5 dokazuje, že »hliníkový« korpus primitivně zkonstruovaného modelu UFO byl postaven 
ze SILNÉHO papírového kartonu. Tloušťku a mizerný střih lze zřetelně rozeznat na okraji, kde jsou 
spojovány oba kužely. Horní kužel SE PROHÝBÁ DOLŮ a POSPOJOVANÉ OKRAJE na pravé a levé straně SE 
PROHÝBAJÍ NAHORU. 
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ZNÁZORNĚNÍ 6: Žlutě lakovaná čtvercová okna jsou NESTEJNÁ co do velikosti a jejich pravoúhlé rámy 
nejsou na fotografiích znázorňujících Apollo a Sojus identické se zkřivenými okenními rámy SEMJASINY 
vesmírné lodi. (Viz Shrnutí D) 

ZNÁZORNĚNÍ 6: Výztužný kabel je nedbale namalován na hnědý lem kartonové desky. 

ZNÁZORNĚNÍ 6: Zkroucená DŘEVĚNÁ HŮL s připevněným DVOJITÝM KNOFLÍKEM působí HLOUPĚ 
A JEDNODUŠE. 

 

SHRNUTÍ C: 

1/ Vesmírná loď Semjase na sněhu (tuto fotografii pan Meier prodal členům své Semjasiny studijní 
skupiny. Svobodné zájmové společenství v oblasti hraničních a duchovních věd a ufologických studií. 
Poštovní přihrádka 100, Ettenhausen u Wetzikonu 8621 / Curych, Švýcarsko). 

2/ Vesmírná loď Semjase »PŘISTÁLA« ve stodole. 

Reference: ZNÁZORNĚNÍ 7. Horní fotografii (1) poskytl ICUFON Hans Jacob, spodní fotografii poskytla 
Ilse von Jacobi. 

Podle bružury »UFO, VESMÍRNÉ LODĚ Z CIZÍCH SVĚTŮ« od švýcarského kontaktéra Billyho (= Eduard 
Meier), strana 2, se jedná o plejáďanskou vesmírnou loď řízenou SEMJASE, QUETZALEM (velitel stanice) 
a dvěma neznámými piloty, loď má mít průměr 7 (sedm) metrů. Když vezmeme v potaz velikost 
Semjasina těla (viz její fotografie: Anotace F), která činí 1,25 m, tak bychom se divili tomu, jak by mohly 
najít místo ve vesmírné lodi a řídit ji čtyři osoby v úseku o průměru 3 metrů (když odečteme 4 metry 
z vnější plochy). 

DŮKAZY KLAMÁNÍ: 

Fotografovaná část Semjasiny vesmírné lodi není v průměru delší než 1 a půl metru, neboť lehce 
rozvibrovaný model JE SOUČASNĚ MIMO ZAMĚŘENÍ! Sedm metrů dlouhá vesmírná loď působí ve své 
MONUMENTALITĚ při blízkém snímání trochu jinak než tato fušeřina! 

ZKŘIVENÝ OKRAJ kužele nepotvrzuje, že vesmírná loď je ze slitiny mědi, niklu a stříbra, jak konstatoval 
»Billy«, ale že se jedná o KARTONOVOU DESKU NEDBALE SEŘÍZLOU NOŽEM. 

SPODNÍ OBRÁZEK: Semjasina vesmírná loď uprostřed šrotu. Prosím, porovnejte ty tři ráfky s horní 
fotografií. Nejspodnější ráfek má tutéž malou tloušťku, a na zadní části vnější plochy je malý bílý »nýt«, 
který je vidět přesně na témže místě na spodní fotografii. Povšimněte si tloušťky lepenky (slitina ???). 
(Sledujte šipky.) 

 

SHRNUTÍ D 

17. července 1975 se ve vesmíru spojily vesmírné lodě Apollo 18 z USA a Sojus 19 ze SSSR. Tuto 
historickou událost ve vesmíru očividně Semjase a Billy zaznamenali kamerou Polaroid skrze okno 
Semjasiny vesmírné lodi (viz Shrnutí C) 

Reference: ZNÁZORNĚNÍ 8: Originální barevný obrázek v archivu ICUFON, černobílý vlastní Hans Jacob. 

 

 

 

http://cz.figu.org/


18 
 

 

Copyright 2023 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

5. strana 

Ani USA, ani SSSR nehlásily během mise kolizní kurz s UFO – »možná že tuto skutečnost obě strany 
z bezpečnostních důvodů zatajily«; Billy Meier přijal tuto příhodu od »UFONAUTA«. 

DŮKAZY KLAMÁNÍ: 

Semjasina vesmírná loď na ZOBRAZENÍ 7 (Shrnutí C) NEMÁ NIKDE ŽÁDNÉ OKNO! Jinými slovy: Billy 
nakonec ZAPOMNĚL namalovat na »vesmírnou loď« po stranách okna! 

Zkřivený okenní rám na každé fotografii je docela totožný S RÁMEM TELEVIZNÍHO MONITORU, neboť 
okno přistálé vesmírné lodi na diapozitivech 5 a 6 se jeví být definitivně pravoúhlé a ROVNÉ! 

 

SHRNUTÍ E: 

Plejáďanské vesmírné lodě manévrují nad Hinwilem (oblastí, kde bydlí Billy Meier) a jejich pozemská 
základna je v jeho stodole. 

Reference: ZNÁZORNĚNÍ 9: Pravé fotografie z archivu ICUFON. 

DŮKAZY KLAMÁNÍ: 

Obrázek 1: »Bystrá Semjase« pózuje se svojí vesmírnou lodí před Billyho kamerou. FOTOGRAFICKÁ 
POZICE, KTERÁ SE V HISTORII UFOLOGICKÝCH PODVODŮ NIKDY NEDOPORUČOVALA. 

Obrázek 2: V okamžiku snímání zvlnila VLHKÁ ŠVÝCARSKÁ ATMOSFÉRA horní lepenkovou přírubu 
modelu – jak ukazuje protisvětlo ... 

Obrázky 3 a 4: Modely UFO a rekvizity sloužící k zavěšování uskladněné v rohu stodoly. Jméno fotografa 
je z bezpečnostních důvodů zamlčováno. Bude zveřejněno v dané době. 

 

SHRNUTÍ F: 

Blízký snímek Semjase a Asket z Plejád, Vesmíru DAL. 

Reference: ZNÁZORNĚNÍ 10: Archiv ICUFON. 

Po početných brilantních a ostrých fotografiích UFO Billy očividně nebyl schopen ostře vyfotit své 
přítelkyně z vesmíru: Semjase a Asket. DŮVOD – JEJICH TĚLA MAJÍ »GALAKTICKÉ ZÁŘENÍ«. 

DŮKAZY KLAMÁNÍ: 

a/ Onen BLUF SE ZÁŘENÍM představuje ve skutečnosti JEDNODUCHOU NEZAOSTŘENOU FOTOGRAFII. 
Vzdálenost byla totiž nastavena kratčeji oproti Semjasinu obličeji v popředí, a proto je Asketin obličej 
za ní již zcela nejasně rozostřen. 

b/ Tato fotografie ukazuje DVĚ STANDARDNÍ POZEMSKÉ ŽENY s módními dlouhými vlasy. Lícní kosti, 
struktura brady a oči Semjase se podobají těm, která má Billyho žena, kdyby nosila blond paruku (rodina 
Meierových je publikována na straně 22 pod nadpisem »UFO, VESMÍRNÉ LODĚ Z CIZÍCH SVĚTŮ«) 

SHRNUTÍ G: 

OKO BOŽÍ. Fotografováno během Billyho vesmírného letu se Semjase ve VESMÍRU DAL. Zde se přiblížili 
STVOŘITELI A BOHU a měli příležitost ZACHYTIT JEHO JEDINÉ OKO!!! 

Reference: Diapozitiv 11. archiv ICUFON. Původ: Hans Jacob. 

DŮKAZY KLAMÁNÍ: Bez obalu – ŽÁDNÝ KOMENTÁŘ! (To překračuje mé vědomosti, sorry ...) 
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Ptaah   ... K tomu zřejmě nemusím nic říkat, neboť je to věc, jakou jsem očekával. Ale chci zaujmout 
stanovisko v jiném ohledu: To, co písemně zachytily Asket a má dcera Semjase – což jsem si vše přečetl 
– a co jsme také, Quetzal a já osobně, zažívali, viděli, dovídali se a zjišťovali po celou dobu kontaktů 
s tebou, to mi dokazuje celé to lživé chování lidí po celém světě a také podvodná díla a pomluvy proti 
tobě, jež jsou řízeny nejrůznějšími úředními stranami, ústavy, klinikami a domovy, a dokonce i policií 
a organizacemi, jakož i složkami armád a tajných služeb různých států. Jak vím na základě svých osobních 
a naprosto jistých průzkumů, tak jsi byl – když jsi byl v kontaktu se Sfath, mým otcem – již v době svého 
útlého mládí osočován lžemi a podvody a kvůli tomu, že jsi odmítal vše náboženské, přičemž jsi byl 
pronásledován pomocí lží a podvodného spiknutí, které se mohlo rozšířit do konzulárních pater mnoha 
států, což podnítila zášť jednoho křesťanského společenství, což ovšem v zásadě zaranžovala jedna žena 
a tvůj druhý učitel. To se rozšířilo v četných státech do konzulátů, které náležely Švýcarsku, a proto jsi 
byl, ať už ses odebral kamkoliv, ze strany úřadů či jiných veřejných institucí, a dokonce ze strany policie 
atd., postihován tímto »křesťanským« počínáním, takže bylo pro tebe bezmála vždy přítomné, a je 
částečně dokonce i dnes. Lži a podvody tě pak ze všech stran postihovaly po celém světě od té doby, co 
má dcera, Semjase, s tebou navázala kontakt a co jsi směl pořídit fotografie a filmy. Ze strany úřadů, 
tajných služeb a vojska byla proti tobě, zvláště z USA, spuštěna celosvětová lživá kampaň, ale navíc jsi 
z jistých míst očerňován i ve Švýcarsku, jakož i po celém světě takzvanými ufologickými skupinami 
a podobně, jakož dokonce i ze strany ..., o čemž však nechci zmiňovat nic dalšího. Byl jsi po celou dobu 
svého života ve věci své počestnosti zapírán a obviňován z věcí, které neodpovídaly pravdě, které sis 
však bez obrany nechával líbit a ... 

Billy   ... to stačí, to stačí, neboť skutečně není nutné, abys mluvil o těchhle věcech a ještě připomínal ty 
staré události, neboť pro mě je to vše pryč a zapomenuto a mstivý nejsem. Prosím, skutečně není nutné, 
abys to vše zmiňoval. 

Ptaah   Jak myslíš, ale i přesto je ještě nutno říci, že existovali lidé, totiž úřední pracovníci, kteří se 
spiknutím proti tobě nenechali ovlivnit, a proto si tě vážili a přiznávali ti tvá práva, jaká ti příslušela. 
A tyto osoby, které byly povinovány výkonem úřední činnosti, jednaly také správně a respektovaly tě. 
Snažily se také o to, aby jednaly v souladu se skutečnostmi, a aby ti také zaručily, co ti příslušelo, a to 
navzdory tomu všemu, o co se často snažily persony, které smýšlely opačně a které se snažily mnoho 
jiných lidí nabádat k tomu, aby nepoctivě a spiklenecky postupovali proti tobě a tvým právům. Že to ale 
tito lidé neučinili, to celkově často plynulo z toho, že jsi byl vždy poctivý a počestný, jakož úhrnem 
i z toho, že ses ctihodně, s vynaložením velké práce a intenzivně snažil rozšiřovat pravdu o naší existenci 
a našich kontaktech, jakož i o rané době událostí a působení nepozemských přistěhovalců a o Učení 
Tvořivém. Tak to ale bylo pouze u těch, kteří byli počestní, ale nikoliv u všech těch, kteří se vazalsky 
věnovali spiknutí proti tobě, což činí ještě i dnes a což nemnohé z nich svádí k tomu, že tě chtějí sprovodit 
ze světa. Faktem ale je, že význačné ufologické organizace od nepaměti naše kontakty s tebou prezentují 
jako lež, přičemž tvrdí, že fotografické a filmové důkazy o naší existenci jsou podvodné, stejně jako to 
opakovaně činili, i nyní činí a budou činit i v budoucnu různé úřady, armády, tajné služby a přemoudřelci 
atd. A jelikož se před těmi cizinci veskrze udržujeme ve skrytu, a jelikož ani v tobě nejsou schopni nic 
vyzkoumat, tak se i oni domnívají, že nás musejí považovat za neexistující. 

Billy   Teď bych ti byl ale vděčný, kdybys tyto záležitosti již uzavřel, neboť se mi nezamlouvá, aby se tropil 
takový povyk kolem toho, co bylo dříve. Dále mají být totiž odkryty i ty podvody – a sice pomocí několika 
vskutku důležitých filmových sekvencí –, které jsme popisovali ohledně toho, co se dělo a děje na pozadí 
ve věci vakcín proti koronavirové nákaze, neboť v tomto ohledu mi byly přihrány nějaké psané záležitosti, 
které vypovídají o té faktické šlamastyce ohledně neúčinnosti očkovacích látek. Dále také o porušování 
a zprasení švýcarské neutrality a vlastizradě, která je s tím spjata, jak to celé posuzuješ ty, který ve svém 
věku asi 800 let jistě víš, jak je nutno proběhlé jednání nebo usnesení správně hodnotit. Sice se již nechci 
zabývat tím, co se děje a odehrává ve válce na Ukrajině a v tomto ohledu i v politice, ale měl jsem 
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telefonát s jedním starým mužem, který si stěžoval na to, co se na politické úrovni odehrává v Německu. 
Říkal, že je čtenářem Mimořádných znamení doby FIGU (FIGU Sonder-Zeitzeichen) a že si přeje, abych 
v nějakém čísle zveřejnil něco, co mi nadiktuje. Uvedl mi sice své jméno, ale nevím, jestli skutečně 
souhlasí, nicméně mi pak nadiktoval, co si přál publikovat. Věc, kterou on, pan Diedrichs jako 84letý muž, 
ví, totiž ohledně vlády Německa, kvůli níž mi telefonoval a nadiktoval, co jsem si na základě jeho 
výpovědi ihned zapsal. Vlastně s tím již nechci mít nic společného, neboť je nesmyslné říkat něco 
rozumného, ale je jistě zajímavé, co tento muž říkal – jedná se o následující, co jsem i zveřejnil 
v Mimořádných znameních doby č. 45: 

»Fanatické a ještě životem nezkušené, válkychtivé mládežnici Baerbockové se podařilo přetáhnout 
na svou stranu válečného štváčství všechny kolísavce, nepoctivce a pomatence Spolkového sněmu 
a ovlivnit je tak, že se usnesli na dodávce tanků pro válčící Ukrajinu, čímž nyní Německo – spolu 
s ostatními evropskými státy – vstoupilo do nesmyslné ukrajinsko-ruské války. 

Za pouhých 78 let zdraví nově NACISTICKÁ ŘÍŠE. 

Tehdy jsem byl ještě malý chlapec, ztratil jsem roku 1944 vinou války své rodiče, a vyrůstal jsem proto 
jako sirotek, zatímco jsem měl stále před očima úděsné obrázky mrtvých a destrukcí. Nyní zašla 
situace opět tak daleko, že hrozí totéž, co tehdy stálo život milióny německých občanů a co vyvolalo 
holokaust. A teď dílo zkázy neprovádí muž, ale mladá, životem nezkušená, a navíc hloupá ženská.« 

U. Diedrichs, 84 let 

Ptaah   Na to mám týž názor. Zvláště však nepůjde nic změnit na straně všech těch hloupých, 
neodpovědných státních vedoucích západních zemí, kteří jsou ochotni tomu diktátorovi – kterým 
Zelenskyj skutečně je, což státní vedoucí západních zemí ještě nerozpoznali – dodávat do vadně, 
diktátorsky vedeného ukrajinského státu bojové tanky, zbraně a munici. Na čelném místě mezi všemi 
těmito neodpovědnými zeměmi stojí samozřejmě Amerika, která v tom spatřuje velkou šanci, jak by 
mohla uskutečnit svoji již dlouho pěstovanou bludnou touhu po dosažení světové nadvlády a jak by 
mohla porazit Rusko, ačkoliv sama naopak tvrdí, že tomu tak není. 

Billy   Právě, Zelenskyj se přece cítí být pánem věcí, neboť to byl zřejmě jeho rozkaz, na jehož základě 
byly v rozlehlých oblastech rozesety nášlapné miny, jak jsem sám viděl spolu s Bermunda, když jsme 
pozorovali válečné dění na Ukrajině. Pokud vím, jsou tyto miny mezinárodně zavrhovány, a dokonce 
zakázány. Ale něco říkat tak jako tak nepřinese užitek, neboť lidé přece nechtějí vědět, že Zelenskyj je 
nejen diktátor, ale i terorista. Tak tomu žel je a nedá se to změnit, neboť západní vlády jednoduše hrají 
falešnou hru, a tudíž ta válka mezi Ukrajinou a Ruskem ... 

Ptaah   To bys ale neměl otevřeně zmiňovat, neboť to, co přijde ... 

Billy   To určitě vím, a proto to říkám jen tobě a uvažoval jsem tak, že to při vyvolávání rozhovoru nebudu 
otevřeně zmiňovat. Je tomu ale tak, že má skutečně platnost to, co jsme již před nějakou dobou otevřeně 
uvedli do debaty, tedy že nyní vládnoucí činitelé v Německu, se souhlasem stejně smýšlející části lidu, 
fakticky myslí a jednají přesně podle schématu, jaký byl praktikován v nacistické říši. Také Evropská 
zločinecká unie tahá za stejný provaz – a k tomu všemu, co rozebírám, budiž řečeno, že se tím vším 
nijak nevměšuji do politiky ani nepolitizuji, ale činím pouze velmi uvážené, přesné a jasné zjištění 
ohledně toho, co se skutečně odehrává, ale to většina populací, která se těchto věcí účastní, nezjišťuje 
a neuvědomuje si to, jelikož je otrocky závislá na části nanicovatých vládnoucích, kteří navíc ty poctivé 
vládnoucí jednoduše ignorují a seřvávají, tedy ty, kteří chtějí to řádné, správné a logické, to rozumné 
a soudné a nic než mír a svobodu. Ale jako tomu bylo již v minulé světové válce, jsou lidé pocházející 
z částí provinilých vlád a populací, kteří chtějí válku, ochotni naprosto neodpovědně dodávat tanky 
a zbraně všeho druhu, a sice válkychtivému Zelenskému, aby byla válka vedena nekonečně dále. Že tito 
schvalovatelé tohoto postupu navíc podporují Američany, kteří na pozadí dychtí po světové nadvládě, 
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a že se ošáleně podrobují jejich vůli, tedy těch, kteří v zásadě nesou vinu na všech válečných událostech 
a na tom, že se tato válka vůbec vede, to si žel tito hlupáci a zjevně blbosti podléhající jedinci, kteří 
projevují Americe přízeň, neuvědomují. A to i přesto, že je známo, že se Amerika zahnízdila asi již v 1/3 
všech zemí světa a určuje ve skrytu jejich osudy – i v Německu. Podporovatelé těchto postupů jsou ale 
fakticky tak hloupí, že to nedokážou zjistit, a ani je to nezajímá, avšak začnou si to uvědomovat tehdy, 
až sami přijdou k újmě, ale potom bude pro ně už příliš pozdě na to, aby ještě změnili své smýšlení 
a dostali rozum, a tak budou potom moci už jen říkat »kdybychom to bývali jen věděli«. Ale potom bude 
už příliš pozdě na to, aby se ještě něco změnilo, když se prakticky nevyhnutelně stane, že ..., což skutečně 
hrozivě ... Na čelné pozici před všemi ostatními stojí však tentokrát 2 ženy, které se zveličují a mohou 
beztrestně rozšiřovat své nacistické štvavé řeči, aby se mohly vyžívat ve své nenávisti proti Rusku a své 
blahosklonnosti vůči Ukrajině a ovlivňovat tím všechny hlupáky z vlád. Že tato země, resp. mnozí z její 
populace, byli přátelští k nacistům již v minulé světové válce a že byli zkorumpovaní až po vysoké vládní 
kruhy, jako je tomu ještě i dnes, to nevidí a neuvědomují si všichni ti, kteří se vyslovují pro dodávání 
zbraní, čímž navíc ještě nekonečně podporují krveprolévání. A tito v hlavě nemocní lidé tedy ani 
nedokážou realisticky myslet, ale zůstávají hloupými, stejně jako ani nedokážou rozpoznat pravdu. Inu, 
jsou tady ještě jiné věci, neboť to s touhle válkou ještě není všechno, válkou, která by bez vměšování 
západních zemí byla bývala ukončena již za 16 dní, neboť co se bude nadále odehrávat, to bude výhradně 
vina těchto hlupáků. Ale jsou tu ještě jiné věci, neboť nebezpečí číhá a hrozí i z hlubin Vesmíru, 
nebezpečí, kterému pozemšťánci zřejmě nebudou schopni čelit. Jako v Yucatánu jeden asteroid, který 
byl velkou měrou složen z niklu, chromu a železa, změnil veškerý chod života na Zemi, vyvolal seismickou 
vlnu ženoucí se rychlostí 7 kilometrů za vteřinu po celé Zemi a zahubil 85 % všeho živého, tak se ... 

Ptaah   Neměl bys předpovídat, co se v tomto ohledu stane. 

Billy   Máš přece pravdu, a tak budu i nadále mlčet. Ale smí být jistě řečeno, že nyní nastávající a na celé 
planetě se objevující perioda tepla má v každém ohledu antropogenní původ, a byla tedy vyvolána 
machinacemi a vinou přelidněné společnosti pozemšťánků. Klimatická změna, která nyní kvapí kupředu, 
s sebou přináší novou, teplu odolávající vegetaci, tedy rostliny, které doposud rostly v cizích zemích 
a které byly zatím dopravovány do Švýcarska a zde sázeny jako neofyty, které neinteligentní lidé potírali, 
avšak nyní musí nutně změnit své smýšlení. Před tím a před přelidněním přece již před tisíciletími 
varovali ti lidé, kteří se nenarodili na Zemi, a tedy předci oněch cizinců, kteří ..., přičemž vysvětlovali, 
že má být pozemské lidstvo udržováno na malé míře a že nemá být nadměrně »pěstováno«. To ale ti 
idioti, sobci a živlové, kteří si hráli na proroky a vyslance Boží, jakož i ti přemoudřelci od základu 
nepochopili, a proto se pasovali do role samozvaných »mudrců« a »poručníků Božích« a tvrdili opak 
toho, co bylo správné, takže zfalšovali všechna varování těch nepozemšťanů a vylhali si z nich myšlenku 
»jděte a množte se«. A tito živlové, kteří falšovali pravdu, byli i těmi, kteří si idioticky dělali falešné naděje 
ohledně budoucnosti a tvořili vylhané předpovědi, a proto se lidstvo vyvíjelo chybně v každém ohledu 
a povýšilo vraždění a boření ve válkách na ctihodné řemeslo, které se dnes provozuje i na Ukrajině. 
A na všem životě se vymstí také to, že se z důvodu příliš velkého lidstva, a tedy z důvodu přelidnění, 
neodpovědně vypleňují všechny zdroje na celé planetě, že je příroda ničena až po své základní kořeny 
a že je zásadní měrou vyhlazována říše vyšších a nižších zvířat, ostatních živočichů a rovněž i všemožné 
rostliny všeho druhu a stromy. Současně s tím se Země stále více vzpírá a je otřásána těžkými 
zemětřeseními, jaká se již v tomto měsíci únoru, v následujících dnech, opět vyskytnou v Turecku, Sýrii 
a také na Kypru, a vyžádají si tisíce mrtvých. Totéž se již v posledních 70 letech často odehrávalo po celém 
světě, kvůli čemuž bylo nutno želet smrti statisíců lidí. Ale tímto způsobem to bude pokračovat a bude 
se to ještě zhoršovat, ale pozemšťánci na to nedbají a celou situaci ještě více a více zhoršují, což ale 
skončí velmi zle. Ale já vím, že nedává smysl před tím varovat, neboť jen nemnozí lidé budou dbát na to, 
co je nutno povědět, zatímco většina obyvatelstva se tomu bude kvůli své hlouposti pouze smát a bude 
v bludné víře v naprosto imaginárního Boha liše doufat, že ten už všechno zachrání. Ale tihle bludně 
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věřící si ještě uvědomí, že jejich víra a každá víra vůbec není nic více než prázdným dýmem, který se 
neslyšeně vytratí a rozptýlí se ve větru a vzduchu do nicoty. To vše bylo poprvé již před tisíciletími 
předpovídáno jedním přinašečem pravdy a oněmi nepozemšťany, kteří na Zemi dokázali vyzkoumat 
vzdálenou budoucnost, a tedy věděli, co bude přinášet – a všechno toto vědění se do dnešního dne 
prokazovalo být správným a potvrzovalo se. A tak se bude nadále vyplňovat to, co bylo skutečně jasně 
a zřetelně předpověděno, neboť je to neodvratné, a mnohé z toho si určili sami pozemští lidé, velmi 
často kvůli svému přelidnění a nerozumu těch, kteří podněcují války – jako např. Amerika podnítila válku 
na Ukrajině, která započala proto, že Rusko ztratilo trpělivost. 

Ale k něčemu jinému: Jelikož ti Švýcarsko zvláště leží na srdci a velmi se ti zamlouvá celá ta krása krajiny 
i svobodný pořádek, přičemž se zajímáš o politiku země, chtěl bych ti ukázat následující, co jsem obdržel 
... 

Ptaah   ... to, co říkáš, souhlasí. Ale to, co tady máš, si chci nyní nejprve přečíst ... 

 

 

Pro mír jsou potřební všichni 

Již celé měsíce je náš všední den ovládán válkou a způsobem, jakým se o ní referuje. Zpravodajství je 
silně určováno válečnou rétorikou, která naše obavy už jen dále zesiluje. Naše myšlenky a pocity jsou 
uchvacovány nepřátelskou řečí. Sankce a zbraňové dodávky stále více odvádějí od mírového cíle. Naděje 
a vůle k míru jsou ochromovány. Národy jsou tímto způsobem již od nepaměti vedeny do války. Jednání 
orientované na řešení problému vypadá jinak. Peter Maurer, dřívější předseda Mezinárodního výboru 
Červeného kříže (ICRC) nedávno podotkl: »Diplomacie musí být nejaktivnější tehdy, když to vypadá, že je 
situace nejbeznadějnější.« Tento přístup, který se orientuje na mír, se musí opět stát ústřední součástí 
švýcarské zahraniční politiky: Nezaujímat jednostranná stanoviska, neodsuzovat a jednat vždy s cílem 
dát šanci míru. Vzpomeňme si: Diplomacie a lidský rozum zabránily i při kubánské krizi vzájemný jaderný 
konflikt. My všichni můžeme čelit mlze války a odhodlaně se zasadit o mír národů! 

Ulrich Meister, Menziken AG 
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Odnětí volebního práva 

Před třiceti lety měl švýcarský lid odvahu a sílu odmítnout vstup naší země do Evropského hospodářského 
prostoru (EHP). Švýcaři nechtěli automaticky přebírat cizí právo a cizí soudce. A už vůbec si občanky 
a občané nechtěli nechat sebrat volební právo a postoupit své politické mínění Bruselu. 

Ale Spolková rada mluvila ve volební neděli z 6. prosince 1992 o »černé neděli« – o »dimanche noir«. 
Politická třída tehdejší porážku nikdy neakceptovala a kráčela dále po své bludné cestě. Spolková rada 
a parlamentní většina trvají dodnes na cíli vstoupit do EU a akceptovaly v tajnosti udržovaný mandát 
vyjednávat o »institucionální rámcové smlouvě«, z které se měla vyklubat – jako v případě EHP – smlouva 
koloniální. Byly také ke škodě Švýcarska vyjednány bilaterální smlouvy. 

Proto chtěl lid spolu se stavy poopravit závažné nedostatky ohledně volného přistěhovalectví osob 
a 9. února 2014 jasně souhlasil s Iniciativou o masovém přistěhovalectví. Ale Spolková rada a parlament 
se dodnes zdráhají ono ústavní ustanovení, určené švýcarským lidem a kantony, zákonodárně realizovat. 
Nepravosti spojené s přistěhovalectvím proto stále přetrvávají. Právní stát Švýcarska byl vyřazen 
z funkce. 

Proč chtějí politici, aby se EU – cizí mocnost – stala zde v naší zemi zákonodárcem? Je jim na obtíž volební 
právo občanů. Jejich cílem je, aby mohli dělat, co se jim zlíbí. A nikoliv to, co dělat musejí. Úzkostlivá 
otázka zní: Připustí Švýcaři, aby jim politici v Bernu a Bruselu odňali volební právo? 

Je žádoucí, aby byli lidé bdělí a mohli si tak zachovat sebeurčení ve vlastní zemi. 

Christoph Blocher 

někdejší člen Spolkové rady, Herrliberg, Curych 
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Ptaah   K tomu mohu pouze říci, že tento muž, Christoph Blocher, i tento muž, Ulrich Meister, říkají to, 
co je nutné a pravdivé. Více k tomu patrně není nutno dodávat, snad jen ještě to, že švýcarské státní 
vedení a lid by se mohly považovat za šťastné, kdyby všichni státní vedoucí smýšleli tímto způsobem, 
neboť potom by byl stát nepochybně veden naprosto neutrálně a spravedlivě a byla by zaručována jemu 
i lidu veškerá bezpečnost. Na pozicích státního vedení jsou však všelijaké falešné živly, stejně jako zjevně 
i další spoluurčovatelé, kteří mají oprávnění rozhodovat, aniž by měli potuchy o tom, co neutralita 
vlastně znamená, neboť ta je nejen porušována a oklešťována, ale dokonce i rušena a ničena 
neoprávněnými usneseními atd. K tomu je nutno povědět, že oba faktory, tedy neutralitu a bezpečnost 
státu a lidu, hodnotím jako ohrožené a ničené, a musím to dokonce posuzovat jako vlastizradu. Jelikož 
se však i přesto jedná tímto způsobem, tak je nepochybně nutné takovéto neodpovědné, vlastizrádné 
živly, které ohrožují a poškozují stát a bezpečnost lidu, neprodleně zbavit úřadu. A nepovažuji 
za radostné, co bylo hanebně učiněno převzetím sankcí z postupu EU a jejich uplatněním proti Rusku, 
jak se to skutečně stalo. To je jedna věc, a dále se také stalo, že na základě zcela neodpovědného 
usnesení většiny Národní rady byla naprosto trestuhodně porušena neutralita švýcarského státu, a sice 
už jen tím, že vzešla takováto žádost, a že bylo navíc přijato toto usnesení. Už jen to je zemězrada, a zrada 
neutrality švýcarského státu, a proto je absolutně nepochopitelné, že jsou takovéto osoby voleny 
do vedoucích státních kruhů. Takovéto živly nesmějí být nikdy aktivní na pozicích neutrálního státu, 
neboť páchají pohromy a ohrožují bezpečnost státu a lidu. 

Billy   To vím, ale lidé podle toho ve své neodpovědnosti nejednají, a také většina laxně myslícího lidu 
k tomu mlčí, a částečně dokonce dává vrchnostářům za pravdu, což činí zvláště ti, kteří jsou hloupí jako 
snop a kteří nikdy nezvládnou sami myslet, ale visí vazalsky na rtech vládnoucím a idiotsky si myslí: »Pán 
na nebesích to určitě udělá správně.« Zvláště ti bezcharakterní vlezdoprdelkové – kteří bez hlesu 
akceptují vše, co dělají vládnoucí, kteří čím dál více ženou lid do svěrací kazajky totální nadvlády – 
způsobují, že to s mírem a svobodou jde stále více a více z kopce. Proti tomu nemůžou nic udělat ani 
poctiví činitelé ve vládách, protože těch nepoctivých je většina a ti mají tvrdé lokty, jimiž se v rozporu 
s veškerou logikou, rozumem a zdravým úsudkem negativně prosazují a vyhrávají. Tak tomu není jen 
ve Švýcarsku, ale úplně všude na světě. Hlupáci a idioti, kteří – aniž by byli schopni myslet – jednostranně 
a zaujatě »posuzují« válku na Ukrajině, jsou tak blbí a hloupí, že nevidí a nedokážou rozpoznat pravdu, 
stejně jako blbouni a hlupáci z vlád a částí populace, kteří podporují dodávky zbraní. Stejně jako asi před 
80 lety vyli nacisté, tak vyjí i dnešní nacisté – a těmi podporovatelé zbraňových dodávek na Ukrajinu se 
svým stranným a zaujatým postojem, svými žádostmi a konáním skutečně jsou – a podporují válku mezi 
Ukrajinou a Ruskem, která by fakticky vyhasla a byla ukončena za 16 dní, kdyby nebylo těch nemocných 
idiotů, kteří stranně a zaujatě zdvihli korouhev pro Zelenského. Celý ten plán na dosažení 
hegemonického postavení Američanů by se býval nezdařil, ale nyní mohla a může být tato snaha 
o získání nadvlády, kterou Američané již velmi dlouho projevují, realizována. Hlupáci, blbci a idioti 
dokonce ani dnes ještě nerozeznali, že Amerika má ve svých spárech již dnes minimálně 1/3 světa. Tak 
je tomu i ve vztahu k Evropě, neboť tam dřepí americké vojsko v Německu, jehož konání a jednání právě 
dalekosáhle určují Amíci, a sice i v politickém ohledu. Také ti diktátoři z Evropské diktatury jsou 
na Americe z velké části závislí, ale toho si ti blbci a idioti, kteří mávají žezlem ve vládách, nevšímají, 
neboť jsou skutečně hloupí jako snop, a navíc jsou otrocky závislí na Americe, aniž by to vnímali. Proto 
ani nejsou schopni vidět, co podněcují tím, že stranně a zaujatě dodávají Zelenskému na základě jeho 
žebrání zbraně, čímž se podvolují vůli Američanů toužících po světové nadvládě. Nejsou schopni 
předvídat a dopředu rozpoznat, že tím přivolávají velkou pohromu, jelikož jsou hloupí a nedokážou 
myslet; a takovíto nemyslící jedinci působí ve vládách. Ale potom, až ta pohroma přijde a nepůjde jí už 
zabránit, budou tito hlupáci, blbouni a idioti licoměrně říkat, že přece nemohli to celé vidět předem ani 
tušit. Ale budou to oni, kteří pak ponesou na všem vinu, protože nevnímali svoji odpovědnost a jednali 
v rozporu s tím, co by bývali měli správně dělat. Ale naskýtá se otázka, co proti tomu vlastně lze učinit, 
když sama hloupá většina populace, která je hloupější než hloupá, a navíc stranná a zaujatá, volí ještě 
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větší hlupáky do vládních pozic, v důsledku čehož se podává ruka zločincům, kteří pak mohou realizovat 
své zločinné vášně, jež se v tomto případě vztahují na válku a rovněž na bludnou touhu po dosažení 
hegemonického postavení. A že jsou i ve Švýcarsku ve vládě hlupáci, blbci a naprostí idioti, kteří jsou 
dostatečně slabomyslní na to, aby neuváženě a neodpovědně uváděli v sázku bezpečnost země 
a obyvatelstva, to je skutečně naprostý vrchol nehoráznosti. A že také Švýcarsko coby neutrální země 
ještě převzalo sankce od diktatury EU a použilo je proti Rusku a že jisté neodpovědné živly v Národní 
radě přijaly usnesení, které má dovolovat dodávání zbraní, které Švýcarsko prodalo cizím mocnostem, 
to je skutečně více, než dokáže unést veškerý rozum. Že je to vše skutečně v rozporu s veškerým 
rozumem a veškerou odpovědností, to přece dokazuje to těsně schválené usnesení Národní rady, jež 
míří proti neutralitě Švýcarska a podle nějž má být dovoleno nechat dodávat zbraně, které byly vyrobeny 
ve Švýcarsku a prodány do ciziny. Ale jsou tady ještě i ti, kteří nejrůznějšími způsoby sužují soukromé 
osoby a spolky, špehují je a monitorují, jako např. ..., jak jsme pozorovali ve Středisku, když vrtulníky 
kolem Střediska v blízkém lese spouštěly na dlouhých lanech nějaké věci do stromů, načež byla prázdná 
lana vytažena zpět do vrtulníků. My jsme ale, navzdory svému delšímu pátrání, samozřejmě nemohli nic 
najít, neboť ty jedle jsou dosti vysoké a mají husté větvoví, a kromě toho jsme potom nemohli vypátrat, 
do jakých stromů byly ty věci spuštěny. Když jsem se ptal Quetzal, zda by se nemohl podívat, tak mávl 
rukou a říkal, že by nehrálo roli, kdyby tam byly umístěny monitorovací přístroje atd., protože ty by 
beztak nepřinesly užitek, neboť by nemohly nic registrovat, a to proto, že vaše clony v každém 
myslitelném ohledu absolutně znemožňují jakoukoliv lokalizaci, takže je nemožné vás registrovat 
každou, jakkoliv moderní nebo futuristickou technikou. 

Ptaah   To vskutku odpovídá dané skutečnosti. To je také důvod, proč nás ti cizinci nedokážou ani 
lokalizovat, ani jakkoliv vypátrat. 

Billy   O což se možná skutečně pokoušeli, neboť Guido a já jsme již na počátku viděli, když jsme pracovali 
venku ve Středisku, jak za bílého dne, nedaleko nad blízkým jižním horizontem, pomalu prolétával žlutě 
svítící objekt, přičemž jednou později vyfotil východně od Střediska Mc Ainey diskovitý objekt. Oba tyto 
objekty nepatřily k vám ani ke spojencům ve vaší Federaci, o tom jsem se ubezpečil u Semjase, tvé dcery. 
Navíc přece naši členové vaše paprskové lodě znali, dokonce i ta stará paní Furrerová z pošty, která 
jednou viděla, jak se někdo od vás se 3 loděmi vznášel nad naším Střediskem, což viděl i Erwin Mürner 
a někteří další. Paní Furrerová mi říkala – mezitím již zemřela –, že nesmím nic povědět jejím rodinným 
příslušníkům, jinak by ji prohlásili za šílenou a pak by již nesměla pracovat na poštovní stanici. A tak jsem 
mlčel. 

Ptaah   To vše je mi známo, a pro tu ženu bylo dobré, že jsi mlčel, neboť ve Schmidrüti nebyli lidé právě 
nadšení z toho, že jste měli ve Středisku mnoho zvědavých lidí na návštěvě. I pro armádu bylo to celé 
velmi podezřelé, a proto také zatýkala lidi, kteří při chůzi po ulici fotili svými fotoaparáty okolí.  

Billy   To také vím, neboť si jednou přinejmenším stěžovali 2 Francouzi, kteří nás navštívili, a těm jsem 
samozřejmě řekl, že armáda má ve Schmidrüti jedno zařízení, které je přirozeně hlídáno. Tehdy byly 
přece na vojenském pozemku umístěny rakety Bloodhound, které byly ale asi před 10 lety (pozn.: roku 
2001) nebo podobně odbourány. Naštěstí existovali ještě myslící lidé, a někteří existují i dnes, což se ale 
nedá říct o těch, o nichž mluvil ten 84letý muž, jak jsem předtím zmiňoval. Na rozdíl od těchto lidí ale 
existují i jiní, kteří říkají něco pozitivního, jako právě o pravdě ohledně mé osoby. 

Skutečně ještě existují lidé, kterým nejde o to, aby mne diskriminovali lžemi a podvody, jak ukazuje 
následující, co mi Michael vykopíroval z internetu. Dotyční lidé sice již zemřeli, ale jejich výpovědi svědčí 
o tom, že neberou jednoduše za bernou minci vše, co se obecně vypráví a tvrdí. Tihle lidé používají svůj 
mozek k myšlení a ne k tomu, aby všechno negovali a jednoduše popírali každou pravdu, protože chtějí 
prostě ostatní svalovat do špíny nebo v sobě samých nejsou dost velcí, ale příliš hloupí na to, aby 
rozeznali efektivní pravdu. Kupříkladu tyto osoby zde umějí správně používat svůj rozum: 
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Philip Schneider: »Zvedl by někdo ruku, kdyby slyšel o Billym Meierovi 
a některých z ... och, velmi dobře, asi polovina skupiny. Inu, Billy Meier 
je jedním z těchto šťastných lidí; oni si mysleli, on je takový prostý 
charakter, všechno mu ukážeme. To jsou ti dobromyslní 
mimozemšťané a jsou tady, aby nám pomáhali.« 

 

Anglický originál: 

Philip Schneider: „Would somebody raise your hand, if you have heard 
of Billy Meier and some of the …, oh, very good, about half the group. 
Well, Billy Meier is one of these lucky people, they figured, he is the 
kind of a simple type, we show him everything. These are the 
benevolent aliens and they are here to helping us.“ 

 

 

Je nebo byl tady i astronaut Gordon Cooper, který pověděl následující: 

Gordon Cooper: »Myslím si, že podobnou věcí je 
případ toho Švýcara, toho muže ve Švýcarsku, který 
byl kontaktován mimozemšťany. Meier, Meier. Já 
jsem viděl ty fotky den poté, co vyšetřovací tým přijel 
do Švýcarska. Ten tým velmi dobře znám (Wendelle 
Stevens, Lee a Brit Eldersovi, Tom Welsh, Jim 
Dilettoso). Přišli ke mně domů, ukazovali mi všechny 
fotky, velmi pěkné (fotky) a byly NAPROSTO 
AUTENTICKÉ. A přece se celý svět pokouší, seč může, 
aby je prezentoval jako falzifikáty.« 

 

Anglický originál: 

Gordon Cooper: „I think a similar thing is, let’s look 
at the case of the Swiss, the man in Switzerland that 
was contacted by extraterrestrials. Meier, Meier. I 
saw the pictures the day after the investigative team 
went to Switzerland. I know the investigative team very well (Wendelle Stevens, Lee und Brit Elders, 
Tom Welsh, Jim Dilettoso). They came to my home, showed me all the pictures, very fine (photos) and 
they were ABSOLUTELY AUTHENTIC. And yet the whole world is trying their best to make them to be 
fake.“ 

 

Billy   To, co sis přečetl, pokračuje ale dále s tím, co zveřejnil na internetu údajně bývalý člen tajné služby, 
kterého pak kontaktoval Michael. To vše jsou nevídané lži, neboť zaprvé jsem nikdy neměl k dispozici 
stodolu, ať už jsem bydlel kdekoliv, a zadruhé jsem byl prakticky neustále pod »dohledem« Jacobuse, 
který by si býval všiml, kdybych tropil jakékoliv »intriky«, vyráběl modely nebo falšoval fotografie. Kromě 
toho byl různě i u toho, když mohl vidět věci, které jsem jednoznačně nemohl »vyfabrikovat«. 
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E-mail zaslaný Michaelovi Voigtländerovi od (někdejšího?) člena americké 
tajné služby: 

Michaeli, mnohokrát děkuji za e-mail. 

Případ Billyho Meiera tvoří fantastická hojnost zdokumentovaných slov. Ten případ jsem studoval po celá 
léta. Wendelle Stevens byl můj nejlepší přítel. Poznal jsem ho roku 1982 a byl jsem s ním spřátelen 
až do dne jeho úmrtí. Wendelle a já jsme často mluvívali o Meierově případu. Já měl ovšem přístup 
k informacím americké tajné služby, které Wendelle neměl k dispozici. Četl jsem zprávu švýcarské tajné 
služby o Billym Meierovi. A četl jsem zprávu americké tajné služby o Billym Meierovi. K případu Meier 
existují mnohé otázky, které nejsou zodpovězeny. Billy sám přiznal, že fotografie zfalšoval. Ona loď 
označovaná jako »svatební dort« byla nalezena v Billyho stodole. Billy dokonce členům švýcarské tajné 
služby ukazoval, jak ty fotky zfalšoval. Na základě těchto informací byl celý příběh Billyho Meiera 
vyvrácen nebo odhalen. 

Mně je jasné, že Billy měl četné jiné informace, které by mohly nasvědčovat tomu, že měl v nějaké 
podobě kontakt s mimozemskou civilizací. Ale kvůli těm padělaným fotkám pár členů celosvětového 
společenství tajných služeb (Spolková zpravodajská služba, Spolkový úřad pro ochranu ústavy 
v Německu, MI6 ve Spojeném království, DGSE ve Francii, MOSAD v Izraeli a CIA v USA) nebralo už vážně 
veškeré Billyho kontaktní informace. 

Švýcarská zpravodajská služba (SIS) provedla roku 1989 detailní operaci ohledně Billyho údajného 
kontaktu. Nebudu Vás nudit výsledky. 

Zmiňoval jste Philipa Schneidera, který tvrdil, že byl zraněn během podzemní války na základně Dulce. 
Schneider byl vyšetřovateli důkladně odhalen a ti předložili lékařské zprávy, z nichž plynulo, 
že Schneiderova zranění byla způsobena nehodou s vysokým napětím, když byl profesně činný jako 
elektrikář. Po Schneiderově smrti potvrdila jeho žena tuto informaci. Já jsem byl americký důstojník tajné 
služby a Dulce jsem navštívil při mnoha příležitostech; našel jsem tam jen tajný opěrný bod americké 
armády sloužící speciálním operacím v Dulce a žádné podzemní zařízení. 

Uvádím pouze fakta, která lze v uvolněných amerických dokumentech snadno najít. Nemám žádný názor 
na 9500 stran kontaktních informací, které Billy nashromáždil. V této otázce zůstávám prozatím 
neutrální. 

Ještě jednou mnohé díky za e-mail. Navrhuji, abyste si předplatil kanál Gaia a poslechl si mých 100 episod 
na téma Cosmic Disclosure s Emerym Smithem. 

Na shledanou 

 

Anglický originál: 

Michael, 

Thank you so much for the email. 

The Billy Meier case is a fantastic plethora of documented words. I've studied the case for years. Wendell 
Stevens was my very best friend. I met Wendelle in 1982 and was friends right up to the day he died. 
Wendelle and I discussed the Meier case many times. However, I had access to information from US 
Intelligence that Wendelle did not. I read the Swiss Government Intelligence report on Billy Meier. I read 
the US Intelligence report on Billy Meier. There are many 

questions about the Meier case that are not answered. Billy, himself, admitted to faking the 
photographs. The "wedding cake" was found in Billy's barn. Billy even showed Swiss Intelligence Officers 
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how he faked the photographs. Based on this information, the entire Billy Meier story was discounted 
or debunked. 

I realize that Billy had many other pieces of information that might indicate he had some type of contact 
with an extraterrestrial civilization. But because of the fake photographs, few within the world-wide 
intelligence community (Bundesnachrichtendienst, Bundesamt fur Verfassungsschutz - Germany, MI6-
UK, DGSE-France and MOSAD-Israel, and CIA-US), discounted all of Billy's contact data. 

The Swiss Intelligence Service (SIS) in 1989, conducted a detail operation on Billy's alleged contact. 
I won't bore you with the results. 

You mentioned Philip Schneider, who alleged he was injured during an underground war at Dulce Base. 
Schneider was thoroughly debunked by investigators that produced medical reports that showed 
Schneider's injuries were caused by a high voltage accident when he was employed as an electrician. 
After Schneider's death, his wife confirmed this information. I was the US Intelligence Officer who visited 
Dulce on many occasions and found only a US Military Special Operations secret base at Dulce and not 
any underground facility. 

I'm only stating the facts that can easily be found in US documents that have been released. I don't have 
an opinion on the 9500 pages of contact information that Billy accumulated. I'll remain neutral on that 
issue for now. 

Again, thanks for the email. I suggest you subscribe to Gaia and listen to my 100 episodes on Cosmic 
Disclosure with Emery Smith. 

Auf Wiedersehen, 

 

Billy   Tyhle lži může vyvrátit již můj přítel Jacobus, který byl přece v Hinwilu u mě velmi často a býval by 
musel vidět, kdybych vyráběl modely UFO nebo kutil nějaké jiné věci. Ani jsem neměl v žádném případě 
nikde k dispozici stodolu, kde bych mohl konstruovat model »dortové lodi«, jak se o tom i jinde lže. 
Kromě toho se na mě ani nikdy neobrátil člen tajné služby Švýcarska, o čemž by se Jacobus také dozvěděl, 
a proto jsem ani nikdy nemohl žádnému říci, že jsem zfalšoval fotosnímky paprskových lodí, které jsem 
nakonec musel pořizovat jen proto, že mi to nařídila tvá dcera Semjase. A tak může i Jacobus potvrdit, 
že jsem nikdy neměl k dispozici kůlnu, kterou bych mohl využívat k výrobě takovýchto modelů, abych 
něco takového kutil. To vše také Jacobus potvrzuje písemně, viz následující text: 

 

Potvrzení 

Rok 1970 – poté co se »Billy« Eduard Albert Meier roku 1969 navrátil se svou malou rodinou z Řecka 
a usadil se bytem ve Švýcarsku, pracoval u stavařské firmy (pozemní a podzemní stavitelství) Piatti, 
Dietlikon, u míchačky betonu. Práci, kterou předtím prováděli dva zaměstnanci, zvládal sám jen s jedinou 
paží. Na tomto pracovišti navázal, rovněž roku 1970, hovor s mladým Jacobusem Bertschingerem, který 
v rámci firemního areálu dovážel jako řidič nákladního vozu betonový štěrk do betonovacího zařízení. 
Oba muži se velmi rychle spřátelili a pan Bertschinger, který nebyl ženatý a neměl příbuzenstvo, se již 
brzy během celého svého volného času zdržoval u rodiny svého přítele, takže mohl Billyho stále 
pozorovat. 

Pokud se tvrdí, že k jednomu nebo několika různým domům, které Billy se svojí rodinou od roku 1969 
obýval, patřila nějaká stodola, tak se jedná prokazatelně o výpověď, kterou učinil někdo, kdo neznal ani 
bydliště, ani místa, na nichž Billy žil, a kdo se nikdy nesnažil navštívit jeho někdejší domy a k nim patřící 
pozemky. Jak může Jacobus Bertschinger potvrdit, a jak to mohou později potvrdit ještě i další svědci, 
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nepatřila k žádnému z Billyho bydlišť nikdy žádná stodola – ani k Hinterschmidrüti – a on si ani žádnou 
nepronajal; a ani mu žádná podobná budova nebyla dána k dispozici, a proto je i absolutně nemožné, 
aby byl v nějaké stodole nalezen model »dortové lodi« nebo jiný model lodi. 

Stejně nemožná je výčitka, že Billy fotografie zfalšoval, a že dokonce předváděl švýcarské tajné službě, 
jak je vyráběl. Pravdou je, že Billy vždy disponoval jen velmi nízkým příjmem a že se svou rodinou žil těsně 
nad hranicí chudoby, a už jen to mu znemožňovalo, aby vynakládal peníze nutně potřebné na falšování 
fotografií, které by nebylo možné odlišit od pravých obrázků. Dnešní digitální techniky, které toto 
umožňují, v 70. a raných 80. letech ještě neexistovaly. Kromě toho je od konce 70. let známo, že švýcarská 
armáda a švýcarská tajná služba disponují ve svých archivech veškerými obrázky, které Billy nasnímal. 

Billy byl již před svými dlouholetými pobyty v zahraničí i tím spíše po nich vystaven ustavičnému 
pozorování ze strany policie, tajných služeb, vojska a úřadů, což může dosvědčit celá řada svědků. Nebyl 
by tedy nikdy schopen při svých stěhováních nebo v jiné době přepravovat nějaké větší objekty – jako 
modely lodí –, aniž by byl při tom pozorován, a nadto by je musel vozit na svém mopedu, protože přece 
kvůli své jednorukosti nesměl řídit auto a ani nevlastnil žádné, které by muselo být přizpůsobené jeho 
postižení. Může být rovněž vyloučeno, že by mu při tom pomáhal Jacobus Bertschinger, neboť i on byl – 
když byl společně s Billym – stále pod drobnohledem. 

Třebaže byl Billy permanentně vystaven pozorování ze strany úřadů, policie, vojska a tajných služeb 
a bylo o něm vždy referováno krajně negativně, byl mu od roku 1972 bez problémů vystaven zbrojní 
průkaz na jeho pistoli SIG, jakož i na jeho revolver Smitt & Wesson. Obě tyto zbraně nosil u sebe při své 
práci nočního hlídače k sebeobraně. Zbrojní průkazy mu byly od kantonů Curych, St. Gallen a Schwyz 
každoročně bez dalších problémů nebo dotazů vystavovány, popř. prodlužovány, což bylo běžné jen 
u osob, které měly bezvadnou pověst a které se nikdy ničím neprovinily, popř. které neměly žádné zápisy 
v trestním rejstříku. Navzdory všem oficiálním, opačným tvrzením úřadů, vedl Eduard Meier tedy vždy 
naprosto seriózní a bezúhonný život. 

Hinterschmidrüti, 31. ledna 2023 

Jacobus Berschinger  

 

 

Tady mám ještě jeden rozhovor, který byl tajně nahrán a zaznamenán, potom byl umístěn na internet, 
ale bylo rychle způsobeno, aby zmizel, poté co Pfizer zřejmě intervenoval u vysílací společnosti: 

 

(Pozn.: Následující článek a obrázek byly kompletně uveřejněny na internetu, ale 
zakrátko bylo v největším chvatu vše opět odstraněno, asi po 800 000 zhlédnutí – 
patrně na základě rázné intervence Pfizeru. Jordon Trishton Walker byl pak Pfizerem 
»vykopnut«, resp. propuštěn.) 

Jaké intriky a nečestnosti atd. se dějí a odehrávají za zády národů a vlád ohledně vakcín 
proti COVIDU atd. a jak jsou všichni notně podváděni! 

Skrytá zpráva manažera Pfizeru, který byl tajně nahráván – když s tím byl konfrontován, 
přimělo ho to k tomu, že vypěnil a pokusil se nahrávku zničit, jak dokazuje následující 
fotografie: 
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Jordon Trishton Walker (Pfizer) se pokouší zmocnit se laptopu, na němž byla tajně nahrána jeho řeč – 
jeho pokus se ale nezdařil. Přístroje se nemohla zmocnit ani přivolaná policie, jelikož tvůrci interview 

rychle opustili místo nahrávání a donesli laptop do bezpečí. 

Manažer Pfizeru: Mutovat COVID »cílenou evolucí«, aby podnik i nadále profitoval z očkovacích látek 
... »COVID pro nás bude dojnou krávou.« ... »To veřejnosti neříkáme.« ... »To se lidem nebude líbit.« 
... »Neříkejte to nikomu.« 

25. ledna 2023; zdroj: https://www.projectveritas.com/news/pfizer-executive-mutate-covid-via-
directed-evolution-for-company-to-continue/ 

(toto video bylo za pouhé 2 dny smazáno z YouTube, poté co mělo 800 000 kliknutí) 

Alternativně lze video zhlédnout v angličtině s českými titulky: 

Pracovník Pfizeru na skryté kameře: „Pfizer chce sám zmutovat COVID a vyvinout na něj novou vakcínu”- 
Project Veritas | Otevři svou mysl (otevrisvoumysl.cz) 

Pro originální anglickou verzi viz: FIGU - Plejadisch-plejarische Kontaktberichte - Nr. 833 

 

Český překlad: 

Project Veritas 

Přemýšlí Pfizer nakonec o mutaci COVIDU? 

 

Řečník 1: Jordon Trishton Lee Walker, ředitel v oddělení Výzkum a vývoj, Strategické  
 operace a Vědecké plánování mRNA u Pfizeru 

Řečník 2: Novinář v utajení z Projektu Veritas (Project Veritas je platforma sloužící   
 odhalování informací založená Jamesem O´Keefem; platforma používá    
 metody rešerší, které pocházejí původně z investigativní žurnalistiky.) 

Řečník 3: Dr. Robert Malone, lékař, vědec a autor 

http://cz.figu.org/
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00:00:00:03 - 00:00:20:12 Přemýšlí Pfizer nakonec o mutaci COVIDU? 

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 
Tohle veřejnosti neříkáme. Ne. Mimochodem, nikomu to neříkejte, musíte slíbit, že to nikomu 
neřeknete.  

Zkoumáme něco jako – víte, jak virus neustále mutuje?  

No, jedna z věcí, kterou zkoumáme, je, proč ho prostě nezmutujeme sami, abysme mohli preventivně 
vytvořit ... vyvinout nové vakcíny, no ne? Takže to musíme udělat. Ale pokud to uděláme, je tu riziko, 
že bysme mohli ... nikdo nechce, aby farmaceutická společnost mutovala zasrané viry. 
 

Je třeba to dělat velmi kontrolovaně, aby se člověk ujistil, že ten virus, který zmutuje, nevytvoří něco 
jako, víte, že se rozšíří všude. Což je, upřímně řečeno, domnívám se, způsob, jakým ten virus ve Wu-
chanu vznikl. Nedává smysl, aby se ten virus objevil z ničeho nic. 
 
Řečník 2 (žurnalista v utajení z Projektu Veritas) 

Ano, já vím. 

00:00:42:04 - 00:00:51:01 

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

Seznamte se s Jordonem Christianem Walkerem (řečník 1), ředitelem v oddělení Výzkum a vývoj, 
Strategické operace a Vědecké plánování mRNA u Pfizeru. 

 
00:00:51:01 - 00:01:14:10 
Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 
Mně to připadá jako zisk funkce1. 
 
Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 
Vím, že je to všechno trochu jinak. Myslím, že je to jiné. Je to takhle, rozhodně to není Gain of 
Function (zisk funkce). 
 
Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 
Zní to, jako by to tak bylo, myslím, že je to v pořádku. 
 
Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 
Ne, ne, ne, ale řízená evoluce je něco úplně jiného. S viry by se neměl provádět výzkum ohledně zisku 
funkce. Jo. Byli by radši, kdybysme to nedělali. Ale my děláme tyhle vybrané strukturální mutace, 
abysme zjistili, jestli je můžeme udělat účinnější. 
 

00:01:14:14 - 00:01:21:03 
Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 
Jo. Takže o tom existují výzkumy. Nevím, jak to bude fungovat, aby nedošlo k dalším epidemiím. Ježiši 
Kriste. 

 
1  Výzkum zisku funkce je vědní obor lékařského výzkumu, který se zabývá takovým přenosem a růstem 
mikroorganismů v živých a umělých prostředích (in vivo a in vitro), které vyvíjejí selektivní reprodukční tlak na to, aby u 
těchto mikroorganismů vznikaly mutace, které by zvýšily jejich virulenci, přenosovost a antigennost; pozn. překl. 
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00:01:21:09 - 00:01:27:03 

Řečník 3 (Dr. Robert Malone) 

Tenhle pán zdá se nemá naprosto žádný morální kompas. 

00:01:28:04 - 00:01:44:07 

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Takže se tam točí všichni vládní úředníci, upřímně řečeno, pro průmysl je to docela dobrý. Jo. Jo. Pro 
všechny ostatní v Americe je to špatný. Proč je to špatný pro všechny ostatní? Protože když jsou 
regulátoři zlí chlápci, víte, tak jakmile přestanou být regulátory a budou chtít jít pracovat pro takovou 
společnost, nebudou na ni tak přísní. Však víte, o tom se člověk doslechne. 

 

00:01:44:09 - 00:02:00:08 

Řečník 3 (Dr. Robert Malone) 
Pokud je toto kvalita osob ve společnosti Pfizer, které přijímají tato obrovská rozhodnutí, jež ohrožují 
globální veřejné zdraví, je to hluboce zkorumpované. 

 

00:02:00:08 - 00:02:13:14 

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Co teď Pfizer dělá pro optimalizaci vakcín? Dnes jsme o tom měli schůzku. Takže fakt se toho dělá 
hodně, nevím, jestli bych to měl říkat. 

 

00:02:15:00 - 00:02:26:13 

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

Náš novinář v utajení se dotázal Walkera, jak Pfizer nakládá s faktem, že jejich covidové vakcíny 
neúčinkují proti variantám viru. Co na to řekl, je znepokojující. Poslechněte si to. 

 

00:02:27:00 - 00:02:44:07 

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 
Zkoumáme, jak virus neustále mutuje. Jo, no, jedna z věcí, kterou zkoumáme, je, proč ho prostě 
nezmutujeme sami, abysme se mohli soustředit na – abysme mohli předem vyvinout nové vakcíny, no 
ne? Takže my to musíme udělat. Pokud to ale budeme dělat, je to riziko, jak si dokážeš představit. 
Nikdo nechce mít farmaceutickou společnost, která mutuje zasrané viry. 
 

00:02:44:17 - 00:03:06:10 
Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 
Jo. Tak já ti něco řeknu, myslím, že tohle je budoucnost. Jako že možná vytvoříme nové verze vakcíny, 
která byla jako, aha, okay, takže vidíme, že Pfizer nakonec uvažuje o mutaci COVIDU. No, to není to, co 
říkáme veřejnosti. A víme, že proto vystoupili na schůzce a my jsme si říkali, proč vlastně ne? 
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00:03:06:21 - 00:03:14:13 

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

No, bylo to tak, že plánujeme uvažovat tímhle způsobem. Další diskuse. Vlastně, přesně tak. My sme si 
jako, počkej chvíli, říkali, lidem se to nebude líbit. 

00:03:14:16 - 00:03:33:16 
Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 
Přesně tak. Zdá se, že společnost Pfizer interně diskutuje o možnosti, že by sama zmutovala virus 
COVID s cílem upravit vakcínu, kterou by prodávala veřejnosti. Poslechněte si, jak Walker podrobně 
popisuje, jak by takový vědecký experiment provedli. Nejprve na živých zvířatech. 
 

00:03:33:21 - 00:03:57:19  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Nemá se to nikdy říkat. Takže způsob, jakým uvažovali byl, já nevím, úžasný. Dobře, takže způsob, 
jakým by to fungovalo, by vypadal tak, že bysme vložili virus do opic. Dobře, pak bysme způsobili, aby 
se postupně vzájemně nakazily. Pak z nich odeberem vzorky a ty, který budou nakažlivější, vložíme do 
další opice. Prostě ... nezdá se, že by doopravdy mutovaly. 

 

00:03:57:19 - 00:04:19:21 

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

To je jeden způsob. Nebo se může dokonce provést simulace, při který se zkoumá, jak různý proteiny 
na povrchu viru v průběhu času vypadají. Pak tam jde vidět mutaci. Můžeš způsobit, aby virus 
zmutoval tak, jak chceš. Musí to bejt ale dost kontrolovaný, aby se zajistilo, že ten virus nevytvoří něco 
jako, víš, že se rozšíří všude, něco šílenýho. 

 
00:04:19:21 - 00:04:26:09  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Ale je to způsob, jakým virus unikl. Musím bejt upřímnej, nedává smysl, aby virus vyskočil z ničeho nic, 
říkám si: Jo, já to vím. 

 
00:04:26:17 - 00:04:38:18  

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

Pokusy s COVIDEM na živých opicích. To je přinejmenším neetické. A Walker tyto experimenty 
popisuje, jako by právě probíhaly a jako by nešlo jen o hypotetickou diskusi. 
 

00:04:38:19 - 00:04:56:24  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Takže, chci říct, když se chystají realizovat mutace všech těchhle virů, tak nevím, jestli všechny 
experimenty vyjdou, protože to je jako něco, co umírá, ne? Zní to jako zisk funkce. Já nevím. Je to 
všechno proto, že si myslím, že je to oplzlé. Je to, jak jsem říkal, nebudeme fungovat správně. Je to 
tak. 
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00:04:56:24 - 00:05:22:12  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Myslím, že je to v pořádku. Ne, řízená evoluce se hodně liší od přímé evoluce. Cílená evoluce je už 
přímá. Okay. Takže chci říct, je to to, co to je? Možná bysme neměli provádět funkční výzkum s viry. 
Jo, možná ne. Ale tyhle, teda tyhle strukturální mutace, jsou oblíbený, a ty jsou obvykle silnější. Jo. 

 

00:05:22:17 - 00:05:44:05 

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Takže o tom existuje výzkum. Nevím, jak to má fungovat, aby nedošlo k dalším vypuknutím nákazy. 
Ježiši Kriste. Mám povědět víc o tom, co se vyvíjí s celým tím procesem virový mutace? No, 
experimenty budou trvat ještě nějakou dobu. Ale slyšel jsem, že to celé právě nějak optimalizujou. Ale 
postupujou pomalu, protože jsou velmi opatrní. Nechtějí to uspěchat. 

 

00:05:44:06 - 00:06:03:14  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Podle mě se to snaží zkoumat, ale nechtějí dávat najevo, že se snaží přijít na budoucí mutace. 

 

(Pozn.: Meziotázka žurnalisty) 

Celá ta věc s mutací virů pochází teda od tvé šéfky Sarah.  

 

(Pozn.: Odpověď Walkera)  

Ne, ne. To přišlo od našich vědeckých vedoucích a jiných oddělení.  

 

00:06:03:15 - 00:06:15:14  

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

V návazném rozhovoru se náš novinář v utajení dotázal, zda se tento druh výzkumu k zisku funkce ve 
Pfizeru už zkoumá, ale prý nikoli, dokud se jedná o řízenou evoluci. Pfizer je z obliga. 

 

00:06:15:18 - 00:06:31:08  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Předpokládejme, že se tím chtějí pokusit do jisté míry zjistit, jak všechny tyhle nové kmeny variant, 
které se prostě objevují, vypadají. Proč se nepokusíme je zachytit dřív, než se objeví v přírodě, a proč 
nemůžeme vyvinout vakcínu, která by nové varianty blokovala? 

 

00:06:31:09 - 00:06:51:23  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 
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Ano. Takže proto oni uvažujou takhle: Když to uděláme kontrolovaně v laboratoři, tak potom 
řekneme: Aha, tohle je novej epitop. A když to pak vyjde najevo, jako na veřejnosti, tak už máme 
funkční vakcínu.  

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

Panebože, to je perfektní. Není to jako nejlepší obchodní model? No, jakože se prostě ovládne příroda 
ještě předtím, než se sama stane, ne? 

 
00:06:51:24 - 00:07:08:07  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Jo, když to zafunguje.  

 

(Pozn.: Meziotázka žurnalisty): 

No, co myslíš tím, když to zafunguje?  

 

(Pozn.: Odpověď Walkera) 

Protože někdy se prostě objeví mutace, na které člověk není připravenej, jako byla například delta 
nebo omikron a takovýhle věci. Takže kdo ví? Každopádně to bude dojná kráva a pravděpodobně to 
pro nás bude nějakou dobu dojná kráva, když budeme pokračovat. 

 

00:07:08:07 - 00:07:23:09  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

To se mi samozřejmě velmi líbí. Víš, celej ten výzkum virů a jejich mutací by mohl bejt největší dojná 
kráva. Ano, právě proto.  

 
00:07:23:13 - 00:07:35:16  

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

Člověk by si myslel, že vytváření virů za účelem prodeje vakcíny by bylo nelegální. Ale ne, 
farmaceutický průmysl, jak říká Walker, je, cituji, otáčecími dveřmi pro všechny vládní úředníky. 
 

00:07:36:18 - 00:07:53:22  

Řečník 1  (Jordon Trishton Lee Walker) 

Takže všichni vládní úředníci. Páni. Jo, jsme pro, máš naprostou pravdu.  

 

(Pozn.: Meziotázka žurnalisty) 

A agrární průmysl, všichni ti vládní úředníci, kteří mají nicotné pozice, pracují většinou pro zahraniční 
podniky, stejně jako pro armádu, jako všichni ti armádní úředníci v sektoru obrany, kteří pak už 
nebudou pracovat pro společnost v tomto sektoru. Co si myslíš o těchhle otáčecích dveřích? 
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00:07:53:22 - 00:08:09:11  

Řečník 1 (Jordon Trishton Lee Walker) 

Jako, je to velmi dobrý pro průmysl, abych byl upřímnej. Ano. Jo. Je to dobrý i pro všechny 
ostatní v Americe? Proč je to špatný pro všechny ostatní? Protože když si regulátoři musí zajistit 
pracovní místa, tak, víš, jakmile přestanou být regulátory, půjdou pracovat pro naši společnost, kterou 
mám já. Je pro ně těžké, víš, získat pořádnou práci. 
 

00:08:09:21 - 00:08:16:20  

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

Mluvíme s Dr. Robertem Malonem, lékařem, vědcem a autorem, abychom se dozvěděli jeho názor na 
komentáře Jordana Walkera. 

 

00:08:16:24 - 00:08:44:07  

Řečník 3 (Dr. Robert Malone) 

Získávají funkci. Vytvářejí novou funkci ve viru jedna přidáním prvků, aby pak infikovali jednu a pak 
další opici. 
Tomu se říká sériový přechod. Zdá se, že to byla jedna z technologií nasazených ve Wu-chanském 
virologickém ústavu s humanizovanými myšími kmeny, které byly, jak se domnívám, získány od 
organizace EcoHealth Alliance. To je příklad řízené evoluce. 

 
00:08:44:07 - 00:09:17:00  

Řečník 3 (Dr. Robert Malone) 

Zdá se, že tento pán nemá vůbec žádný morální kompas ohledně toho, co dělá. Taková namyšlenost, 
arogance a nezralost. Pokud je toto kvalita jedinců v rámci společnosti Pfizer, kteří dělají tato obrovská 
rozhodnutí, která ohrožují globální veřejné zdraví, s takovou ležérní neúctou k lidským obětem, je to 
hluboce zkorumpované, pokud jde o otázku, zda je společnost Pfizer schopna obcházet mezinárodní 
nebo vnitrostátní právo. 

 
00:09:17:03 - 00:09:41:06  

Řečník 3 (Dr. Robert Malone) 

Myslím, že to je nepopiratelné. A ten pán ve Vaší vyšetřovací práci jasně poukázal na to, že společnost 
Pfizer se domnívá, že úspěšně ovládla regulační aparát vlády Spojených států a pravděpodobně i na 
celém světě. Společnost Pfizer zvítězila nad regulacemi a je na to docela hrdá. 

 
00:09:41:17 - 00:09:55:23  

Řečník 2 (žurnalista z Projektu Veritas) 

S tím, že vlády přivírají oči a Pfizer skrývá informace před veřejností. Jedná se o pokračující příběh. 
Buďte stateční. Udělejte něco. Šiřte tato videa a zůstávejte informováni o aktuálním vývoji. 
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Billy   K tomu mám komentář: USA úmyslně zamlčují, že tento virus je produkt, který byl v 70. letech 20. 
století vyroben v čínských laboratořích z nenávisti jednoho Amíka ve shodě s diktátorem Mao Ce-
tungem, přičemž již vyvolal SARS, protože byl virus uvolněn po nehodě v laboratoři, což se opakovalo 
na jaře roku 2019 a vyvolalo následně koronavirovou pandemii, tedy právě koronavirovou nákazu. USA 
to pravděpodobně nechtějí vědět, skutečně to nevědí, anebo to zamlčují, protože chtějí popřít svou vinu 
na této pandemii. Ale to je vlastně lhostejné, neboť na tuto nákazu a na neprověřené vakcíny zemřelo 
velmi mnoho lidí, a sice ve výši miliónů, zatímco podle vašich údajů trpí dnes bezmála 90 miliónů lidí 
doživotními následky koronaviru, přičemž ale pozemšťánci mluví jen asi o 60 miliónech nebo podobně. 
Ale tady mám ještě něco jiného, co pochází z internetu nebo mi bylo posláno: 

 

Odhalující kniha »Projekt Lightspeed« od zakladatelů BioNTechu 

Hwludwig, publikováno 23. ledna 2023 

Novinář Financial Times, Joe Miller, napsal společně s Uğurem Şahinem a Özlem Türeciovou, 
spoluzakladateli společnosti BioNTech, knihu »Projekt Lightspeed«, která vypráví o »historii 
od prvních hodin boje proti covidu-19 až po schválení očkovací látky«. Prof. Sucharit Bhakdi si 
tuto knihu vzal pod lupu a prezentoval, jak dotyční otevřeně líčí své intriky, čímž se sami 
odhalují. S přátelským svolením přebíráme článek ze stránek corona-blog.net. 

Prof. Bhakdi referuje o zrádné knize »Projekt Lightspeed« od zakladatelů společnosti 
BioNTech. 

Prof Bhakdi představuje na videu markantní body z knihy od Uğura Şahina a jeho ženy Özlem Türeciové. 
V této knize se nejen otevřeně hovoří o »oklamání« Institutu Paula Ehrlicha (PEI), ale ukazuje také, že 
kvůli nedostatku času bylo jednoduše vypuštěno bezpečností prověřování. K tomu byl využit expertní 
dokument WHO (Světové zdravotnické organizace), který pod udaným linkem nelze ani zobrazit. Mimoto 
se v knize referuje o preklinické fázi, která byla uzavřena již 14. května 2020, aby mohla začít klinická 
Fáze I. Účinnost nemohla být nikdy přezkoumána, jak se po přečtení knihy ukazuje. Společnost BioNTech 
pracovala s takzvanými pseudoviry, jelikož podnik neměl nikdy povolení experimentovat s virem. Citát 
z knihy: »Po Uğurově naléhání začala tedy Lindemannová s hledáním možností, jak studii urychlit.« 

Prof. Bhakdi je jedním z lidí, kteří od počátku poukazovali na tuto tragédii. Za to je naším státem 
ohrožován, a přesto se nenechává zastrašit. Koncem listopadu poskytl nové interview. To je natolik 
zajímavé, že na něj chceme zde na blogu rádi poskytnout odkaz (od minuty 36). Neboť prof. Bhakdi si 
vzal pod lupu knihu obou zakladatelů BioNTechu, Şahina a Türeciové. Kromě toho se věnuje obchodní 
zprávě z roku 2019 – kterou jsme vedle obchodní zprávy z roku 2021 rovněž už analyzovali. Mimoto 
tematizuje prof. Bhakdi to, že preklinická fáze byla uzavřena již 14. května 2020 – jen několik málo měsíců 
po »vypuknutí koronaviru« –, načež byla zahájena klinická Fáze I. 

»(...) ačkoliv následně, minulého prosince, byla vydána práce (nikoliv ode mně, ale lze ji citovat), 
že samotná slupka této očkovací látky, (...) prázdná slupka je pro myši velmi nebezpečná. A když se tato 
prázdná slupka vloží do nozder myší, tak je to zabije. Všechno tu stojí. A nyní přijdou s tvrzením ›ano, ale 
ta dávka byla vyšší‹.« (prof. Bhakdi) 

Společnost BioNTech koronavirus neměla, a ani nikdy neměla povolení s tímto virem experimentovat – 
laboratorní podmínky (bezpečnostní stupeň) nebyly splněny. 

»Začneme-li už jen s tím lednovým nápadem, že již v květnu měly být nezbytné preklinické fáze. (...) A je 
to fascinující, protože se člověk v této knize dozvídá, ano, každý se to může dozvědět, je to popsáno, že 
účinnost nebyla při pokusech na zvířatech nikdy doložena. A píšou také, proč ji nemohli doložit. Neměli 
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vůbec žádné možnosti provádět pokusy na zvířatech, to zaprvé. A zadruhé vůbec neměli ten virus, neměli 
ani povolení s ním pracovat. Neměli ten virus.« (prof. Bhakdi, cca 38.00) 

Vyjednán zrychlený prověřovací postup 

(Z dopisu, který na tomto místě vložil corona-blog, vyplývá, že preklinická fáze byla uzavřena již 
14. května 2020.) 

Jak mohla být preklinická fáze uzavřena již 14. května 2020 a jak mohla být zahájena klinická Fáze I? 

Odpověď od Uğura Şahina (imunolog, vyučuje 20 let na Mohučské univerzitě a věnuje se doktorandům 
v souvislosti s jejich vědeckými pracemi) a jeho ženy Özlem Türeciové se nalézá v knize na straně 218/219: 

»Od samého počátku bylo Lindemannové jasné, že je nutno tuto studii provést mnohem rychleji. V únoru, 
krátce poté, co se Uğur setkal se spolkovým úřadem, mu mohla také sdělit, že byla schopna jednotlivé 
úseky procesu omezit a zkrátit jejich trvání tak, aby si proces vyžádal už jen tři měsíce. Uğur nebyl tak 
spokojený, jak doufala. Chtěl s klinickými testy započít během několika málo týdnů. ›Ale no tak, Claudie,‹ 
pověděl. ›Musíme najít nějaké řešení.‹ 

S tímto zadáním se Lindemannová navrátila za svůj psací stůl, jenž se nalézal v jedné externí kanceláři 
BioNTechu – v samém srdci mohučského starého města. Zobrazila si jeden článek, který před několika 
dny nalezla na Googlu k tématu ›Jak se vyvíjí při pandemii očkovací látka?‹. 

113 stran dlouhé pojednání s titulem ›Směrnice ohledně kvality, bezpečnosti a účinnosti očkovacích látek 
proti ebole‹ vytvořil před třemi lety expertní tým Světové zdravotnické organizace a pojednávalo 
převážně o očkovacích látkách, které byly vyvíjeny v souvislosti s epidemií eboly v západní Africe. Avšak 
obsahovalo i některá obecná doporučení pro výrobce lékařských přípravků, kteří bojují proti jakémukoliv 
aktuálně se šířícímu viru. Na základě Uğurova naléhání začala tedy Lindemannová pátrat 
po možnostech, jak studii urychlit. 

Na straně 55 nalezla rozhodující odstavec. Ve formulacích, které lidé mimo obor nedokážou pochopit, 
v něm autoři doporučují regulačním úřadům, aby vývojářům lékařských přípravků umožnily v případě 
zdravotní krize začít s pokusy Fáze I již po předložení předběžné zprávy. Takováto předběžná zpráva by 
musela obsahovat všechna data, jež byla vyšetřena při pozorování hlodavců a jež pocházela 
z odebraných krevních vzorků po aplikování injekcí, aby se doložilo, že je daná substance závažně 
nepoškodila. Ale časově nejnáročnější úsek toxikologické studie, průzkum pečlivě vyňatých orgánů 
a mikroskopická kontrola těchto vzorků, by nemusel být bezpodmínečně uzavřen před počátkem studií 
na lidech. Pokud by tedy pokusná zvířata zůstala po injekcích zdravá, tak by mohl BioNTech bez otálení 
začít s Fází I a dovršit zbytek toxikologické studie v době, kdy by byla již rozběhnutá klinická studie. 

Claudia Lindemannová předložila tento návrh Institutu Paula Ehrlicha v několika videokonferencích, 
a experti ze spolkového úřadu jí dali zelenou. 

Vyhodnocovací fáze nebyla však jedinou věcí, která BioNTechu bránila v rychlém uzavření toxikologické 
studie. Schvalovací předpisy požadují od vývojářů, aby při pokusech na zvířatech aplikovali o jednu dávku 
více, než plánují aplikovat později při studiích na lidech. 

Aby zabránil ukotvení hrotového proteinu SARS-CoV-2 na specifické receptory a jeho průniku do plicní 
tkáně, plánoval BioNTech, stejně jako většina ostatních vývojářů vakcín, dvojí aplikaci vakcíny. ›Když 
nevíme přesně, jak silný je nepřítel, nesmí být obrana před ním vyvinuta příliš slabě,‹ povídal Uğur svému 
týmu již při dřívějších poradách, což velmi zklamalo spíše komerčně zaměřené manažery, kteří sázeli 
na jednorázovou aplikaci, která by se dala snadno udat na trhu. Je-li imunitní systém poprvé vystaven 
hrozbě, spouští ›primární reakci‹, ale až po druhém kontaktu skutečně vybudí obranné síly těla. ›Jelikož 
nevíme, co je nutné, měli bychom začít u maxima,‹ vysvětloval Uğur. 
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Claudia Lindemannová si spočítala čísla. Pokusná zvířata musela obdržet tři po sobě jdoucí dávky 
vakcíny, pokud měly být ve studiích na lidech podávány dvě. Jelikož tým Lightspeed rozhodl o tom, 
že bude mezi jednotlivými vakcinacemi u lidí dodržovat odstup 21 dnů nebo tří týdnů, trvalo by injikování 
krys v toxikologické studii šest týdnů, dříve než by mohly být analyzovány jejich poslední krevní vzorky. 
To by zhatilo Uğurův cíl. 

Na základě svých propočtů viděla Lindemannová už jen jedinou možnost: Museli by zkrátit onen 
třítýdenní odstup. BioNTech by očkoval pokusná zvířata třikrát, ale vždy již po jednom týdnu. Expertům 
Institutu Paula Ehrlicha vysvětlovala, že by to znamenalo zintenzivnění prověřování – kdyby zvířata 
v takovém krátkém časovém úseku snesla tak silnou dávku, mohlo by se vycházet z toho, že očkovací 
látka podávaná lidem ve větších časových odstupech by mohla být tím spíše dobře snášena. 

Řád pokusů však nebyl pro ctižádostivý časový plán ›Projektu Lightspeed‹ bez rizika. BioNTech musel 
jedné skupině krys vstříknout nejvyšší dávku, která byla předpokládána i pro klinickou studii – 100 
mikrogramů. To bylo velké množství očkovací látky pro zvíře s tělesnou hmotností 200 nebo 300 gramů 
a vyvolalo by eventuálně přechodné jevy jako otoky. Vzhledem ke krátké fázi zotavení by mohly takovéto 
příznaky, které za normálních okolností během času odeznívají, vypadat kritičtěji, než jak by vlastně 
existovaly, a mohly by být mylně hodnoceny jako vedlejší účinky. 

Lindemannová neztrácela optimismus. Myslela na vakcínu BCG proti tuberkulóze, kterou dostala jako 
dítě a z níž jí zůstala na kůži viditelná vakcinační jizva. ›Horší reaktogenitu než tuhle nebylo možno 
očekávat,‹ pověděla. ›Proto jsem se u Institutu Paula Ehrlicha zasazovala o to, aby lokální tolerance 
nebyla tématem.‹ Kdyby tomu tak bylo, zajistil by její chytrý šachový tah BioNTechu dostačující datový 
materiál, aby mohl jen tři týdny po první injekci zahájit v toxikologické studii Fázi I klinické studie 
na lidech.« (Projekt Lightspeed: Cesta k očkovací látce BioNTech, kapitola 7.) 

Účinnost neexistuje 

Prof. Bhakdi poukazuje na to, že při pokusech na zvířatech nemohla být účinnost vůbec prověřována. 
Přinejmenším nikoliv s pravými viry. Co bylo místo toho činěno, to bylo velmi dobrodružné. Prof. Bhakdi 
k tomu podotýká: »Účinnost s pravým virem nemohla být vůbec prověřena. To, co udělali, je to, že použili 
takzvané pseudoviry, to nejsou pravé viry, a s těmito nepravými viry ukázali (...) jejich vstup do buněčných 
kultur – tedy nikoliv do zvířat, ale do buněčných kultur. Kdybychom zde měli misku, tak by v ní byly buňky 
(40 000 buněk). Potom ukázali, že když nemají tyto buňky protilátky a polijí je těmito zdánlivými viry, tak 
začnou tyto zdánlivé viry, to se podržte, stojí to celé zde, na straně 174, v přibližně 1 % buněk (...) A to 
byla jejich kontrola. A když k tomu přidali antisérum, dokonce ani izolované protilátky, ale jednoduše 
hrubé sérum z myší, tak tato antiséra snížila infekci z 1 % na 0,1 %.« (prof. Bhakdi) 

V knize je to celé pak popsáno takto: 

»Aby se zjistilo, zda očkovací látkou vygenerované protilátky jsou schopny neutralizovat koronavirus, 
musí proběhnout komplikovaný proces. Z opičího druhu kočkodanů zelených pocházející buněčné kultury, 
které mají týž receptor jako ty, na něž se váže virus SARS-CoV-2, jsou umístěny do průhledných 
umělohmotných misek s malými prohlubněmi, které vypadají jako zmenšená verze formy na pečení 
muffinů. V separátním procesu je krev myší, která byla imunizována vakcinačním konstruktem (a která 
s sebou, jak lze doufat, nese neutralizující protilátky), přidána k pseudoviru VSV, jenž obsahuje hrotový 
protein koronaviru, a navíc i zeleně světélkující marker. Po jedné, dvou hodinách jsou obě tyto substance 
sloučeny. Pokud pseudovirus infikoval buňky – které tedy nedokázaly zabránit infekci pomocí protilátek 
utvořených po vakcinaci –, tak infikované buňky pod speciálním mikroskopem zeleně světélkují. Pokud 
však protilátky v krvi myší skutečně vyřadily hrotový protein z funkce, tak nejsou infikovány žádné, nebo 
jen velmi nemnohé buňky opic. A není patrné zelené světélkování. 
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Avšak v celkovém množství buněk v jednotlivých miskách bývá i při absenci protilátek infikován jen malý 
počet buněk: 500 z 40 000. Při pohledu skrze mikroskop by rozlišení nedovolilo rozpoznat rozdíl mezi 500 
a 50 infikovanými buňkami, aby šlo zjistit, do jaké míry očkovací látka působila.« 

(Projekt Lightspeed: Cesta k očkovací látce BioNTech, kapitola 5.) 

Bezpečnost? »Expertní dokument« smazán WHO 

(...) »a jak je to s bezpečností? I to se zde popisuje. Oni bezpečnost nebyli schopni prověřit, nezbýval jim 
k tomu čas. A z toho důvodu citovali nějakou písemnost expertní komise WHO, v níž údajně stálo, 
že bezpečností prověření není bezpodmínečně nutné, je-li přítomna nouzová situace. Tento dokument, 
který je i zde citován, však již nelze dohledat. Ani neexistuje. Neexistuje, ale Institut Paula Ehrlicha jej 
akceptoval. A proto mohli ve své výroční zprávě psát, že bylo preklinické prověřování dokončené a přijaté. 
A teď se podržte, na základě této skutečnosti říkají nyní EMA (Evropská léková agentura), FDA (Úřad pro 
kontrolu potravin a léčiv), jakož i celý svět a Evropská komise, že není žádné další prověřování bezpečnosti 
nutné, protože byla bezpečnost doložena.« (prof. Bhakdi, cca min. 41.00) 

My jsme se vydali hledat tento ominózní dokument a skutečně jsme jej nalezli ve webovém archivu. Link 
citovaný v knize ovšem již jako zdroj není zobrazitelný:  

https://www.who.int/biologicals/expert_committee/BS2327_Ebola_Vaccines_Guidelines.pdf 

A abychom vsadili na jistotu, zde je ten dokument znovu v kopii u nás ke stažení: 

BS2327_Ebola_Vaccines_Guidelines 

Ještě několik zajímavých citací z knihy 

»Sotva co ukončil svoji přednášku, letěl do Seattlu na setkání se zástupci Nadace Billa a Melindy 
Gatesových, která BioNTechu nedávno přislíbila na vývoj řady nových očkovacích látek 100 miliónů 
dolarů. O několik hodiny později cestoval dále do Bostonu na mezizastávku u jednoho podniku, který se 
specializoval na imunoterapii proti rakovině a jejž chtěl BioNTech právě koupit za 67 miliónů dolarů. Uğur 
chtěl tamní spolupracovníky, vědce, jako byl on, ubezpečit o tom, že bude jejich inovace vyvíjet dále, 
a nebude kapitálovým supem v laboratorním plášti, který by se zaměřoval na to, aby podnik oškubal 
a vyházel jeho osazenstvo. Co se stalo ve Wu-chanu, to vnímal v těchto dnech pouze okrajově. Loudal se 
vstupní halou, představil se svým budoucím zaměstnancům a podal každému z nich ruku. 

Aniž by to Jeggle věděl, přikročil již Uğur k činu. Dříve než se spolu se svojí ženou a dcerou podíval 
na marvelovský film – další týdenní rodinný rituál –, poslal některým odborníkům z BioNTechu ještě 
genovou sekvenci nového viru. 

Uğurovi, který celý svůj profesní život věnoval otázce, jak náš imunitní systém nasazuje své různé 
mechanizmy k tomu, aby se vypořádal s nemocemi, byl nápadný tento článek. Podnik BioNTech, který 
Özlem a on před jedenácti lety společně založili, pracoval sice na očkovacích látkách proti chřipce, aids 
a tuberkulóze, ale protože se tento 54letý imunolog nevěnoval převážně infekčním chorobám, zkoumal 
tyto viry pouze asi tucet jejich zaměstnanců, jichž bylo více než tisíc. Ti ostatní se zabývali vlastním 
těžištěm výzkumu tohoto páru: Léčbě rakoviny. A stáli, jak se zdálo, konečně krátce před průlomem. 

Nejprve dokonce ani nebylo zaručeno, že půjde nový virus vůbec potírat pomocí očkovací látky. Pokusy 
vyvinout vakcínu proti HIV/aids se kupříkladu nejen nezdařily, ale dokonce v některých případech nemoc 
ještě zhoršily. Navíc nebylo o novém koronaviru prakticky nic známo. Nikdo nevěděl, jaké mechanismy 
komplexního imunitního systému člověka potírají přirozenou infekci tímto virem nebo zda mohou 
uzdravení lidé počítat s dlouho trvající imunitou. Dosud neexistovaly ani žádné očkovací látky proti 
příbuzným koronavirům, které by Uğurovi a Özlem mohly pomoci při odhadování možných vyhlídek 
na úspěch v boji proti původci onemocnění z Wu-chanu. Při vypuknutí SARS a MERS se vědci ve všem 
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spěchu pokoušeli vyvinout očkovací látky, ale infekční vlny se vytratily dříve, než dosáhli stadia klinického 
testování. Neexistoval žádný návod, žádný plán a žádná předchozí zkušenost ve věci potírání tohoto 
původce onemocnění. 

›Problém spočíval v tom, že covid nebyl tak zlý – ano, mnozí lidé zemřeli, ale nebyla to ebola,‹ říká Özlem. 
Tato choroba nevyděsila vědce ani veřejnost dostatečně, a obě tyto skupiny měly být nutně velmi 
alarmované, aby akceptovaly zrychlený proces.« 

Oficiální popisy knihy 

»Uğur Şahin a Özlem Türeciová, vědci a spoluzakladatelé společnosti BioNTech, vyvinuli celosvětově 
první schválenou očkovací látku proti covidu-19 – a tím psali lékařskou historii. Novinář Financial Times, 
Joe Miller, provázel ty dva od března 2020 a vypráví jejich příběh od prvních hodin boje proti covidu-19 
až po schválení vakcíny. Miller popisuje, jak Şahin a Türeciová vyrobili s malým mezinárodním týmem 
specialistů v nejkratším čase 20 kandidátů na očkovací látku, jak přesvědčili velké farmaceutické podniky, 
aby podpořili jejich práci, jak vedli jednání s EU a vládou USA a jak dokázali s BioNTechem coby malým 
mohučským podnikem vyprodukovat více než dvě miliardy očkovacích dávek. Vedle Şahina a Türeciové 
hovořil Miller s více než 50 vědci, politiky a spolupracovníky BioNTechu o této jedinečné 
a nezapomenutelné době: O jejich zkušenostech, jejich výzvách a triumfu. 

Tato kniha ukazuje, jak dokázali oba vědci stavět na základě 30letého výzkumu novodobé technologie 
mRNA, aby nalezli východisko z koronavirové pandemie. A tato kniha sdílí vizi lékařů o tom, že s touto 
technologií mRNA budou nalézány terapie proti mnoha dalším chorobám, jako je rakovina, HIV nebo 
tuberkulóza. Působivý příběh dvou mimořádných lidí.« 

Zdroj: https://corona-blog.net/2022/12/25/prof-bhakdi-berichtet-ueber-das-verraeterische-buch-
projekt-lightspeed-der-biontech-gruender/ 

 

Ptaah   Na základě toho všeho se snad skutečně probudí i ti pozemšťané, kteří se zdají být imunními 
proti šíření pravdy a kteří jakoby spí ve stavu snění. 

Billy   Jako pozemští vědci, kteří si myslí, že spolkli veškerou pravdu, moudrost a vědomost celého světa. 

Ptaah   Jejich možnosti k vyzkoumávání pravdy jsou žel ještě velmi omezené, což se dá jistě pochopit. 

Billy   Proti tomu přece nic nenamítám, ale proti tomu, že se jednoduše tvrdí, že věci jsou nebo byly 
nepochybně tak či onak, ačkoliv to neodpovídá ničemu jinému než domněnce, a není to tedy skutečná 
danost ani pravda. 

Ptaah   To ale žel nepůjde změnit. 

Billy   Právě. – Ale mám povědět to, na co jsem byl tázán ohledně toho, jakým pochodem Tvoření a jakým 
jeho působením se utvořil materiální pás a pak ona slunce, načež vzešly sluneční soustavy s planetami? 
Sfath vlastně říkal, že mám o těchto věcech mlčet, neboť astronomie prý ještě dlouho nebude 
dostatečně vědoucí na to, aby mohla to vše pochopit. Na stranu druhou jsem byl ale již vícekrát tázán, 
jestli bych o tom směl něco povědět. 

Ptaah   K tomu smíš v dnešní době určitě něco vysvětlit, neboť ... 

Billy   Pak se tedy můžu pokusit to vysvětlit. Nuže: Patrně musím začít s tím, že se nejprve utvořily jakési 
útvary podobné oblakům, a to tak, že byly poněkud oválné a ne přesně kulaté, asi jako stlačené vajíčko. 
To vše se jakoby barevně mihotalo a bylo to průhledné, po dlouhé trvání se to rozpínalo a poté se to 
jako při explozi rozšířilo a zformovalo v 7 pásů, které byly však v sobě sedmeré a tvořily každý jinou 
dimenzi. Při tom se v každé z těchto 7 forem, které právě kvůli pochopení jednoduše nazývám Vesmíry, 
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utvořila v podobě 4. pásu nová, barvami oplývající, mihotavá hmota, která se pak opět explozivně 
rozpínala a plodila další, menší mihotavé, slabě oválné a barvami se lesknoucí útvary podobné oblakům. 
K tomu vysvětloval Sfath, že tyto útvary v sobě skrývaly nejnepatrnější molekuly, na něž se upínaly 
atomy, přičemž tyto útvary, které v prvotním sledu divoce bouřily přes sebe, se v průběhu trvání 
zformovaly k sobě navzájem, z čehož nakonec vzešel jeden útvar nebo dva, či dokonce několik zářících 
útvarů. Z těch se v průběhu dalšího trvání – které my, lidé, zřejmě definujeme jako miliardy let, protože 
jsme přece vytvořili pojem času – utvářely horké útvary, takříkajíc miniaturní slunce, která však v běhu 
dalšího trvání vzrůstala, a byla tedy větší a větší. Také vznikaly, smím-li to tak říci, dvoumolekulární oblaky 
i vícemolekulární oblaky, z nichž vzcházely několikeré nebo mnohé sluneční útvary, přičemž existovaly 
i jednotlivé útvary, které vyplodily slunce, jež byla tisíckrát větší, než je to naše. Inu, nakonec se opět 
stalo, že se jako explozí roztrhaly ty barvami hýřící, mihotající se, takřka vejčité slupky, načež se uvolnily 
velké a horké útvary, které se vznášely ve volném prostoru. V průběhu trvání se v gravitační oblasti 
těchto útvarů postupně shromažďovaly jiné formy materie, jež vznikly podobnými způsoby, ale 
nevyvinuly se v horká slunce. Tyto menší útvary bych rád označil jako materii nebo jako asteroidní 
prahrudky, abych tím možná dokázal ozřejmit, co si pod tím lidé mohou představit. Z toho se společně 
s těmi slunci postupně, v běhu trvání, tvořily nakonec soustavy, tedy právě sluneční soustavy, které se 
spojovaly v obří kumulace, tedy právě ve hvězdokupy a hvězdné dráhy, jako je právě Mléčná dráha, 
z čehož ve finální důsledku vyplynul Kosmos, resp. materiální pás. To je to, co je vlastně nutno vysvětlit. 

Ptaah   Co vysvětluješ, to lze pochopit, ale zda to vědci v oboru astronomie pochopí v dnešní době, to 
je sporné. 

Billy   To je mi vlastně jedno, neboť ti si přece tak jako tak myslí, že jsou ti nejchytřejší na světě, ale 
všichni tihle tuplovaně bystří jedinci se budou jednou divit, až v budoucnu rozeznají, že to, co jsem se 
pokusil vysvětlit, souhlasí. To na jednu stranu, a na stranu druhou zřejmě již vědí nebo i zjistili, že 
na Měsíci existují zemětřesení, ale budou muset jistě ještě hodně bádat a studovat, aby zjistili, proč se 
na tomto »mrtvém« nebeském tělese objevují. Sfath mi již ve 40. letech 20. století říkal, že tento 
fenomén bude pro vědce hádankou, že ale vyplývá pouze z toho, že Měsíc je těleso s mrtvým životem, 
což znamená, že se měsíční těleso scvrkává, že se smršťuje svou vlastní hmotností a stále více se 
zhušťuje. Nejvrchnější vrstva je v současnosti více než 100 kilometrů tlustá a 24krát až 30krát těžší než 
nejvrchnější zemská vrstva naší planety. Těmi četnými měsíčními zemětřeseními se prokazuje, jak říkal 
Sfath, že se Měsíc smršťuje a že se jeho hmota stále více a více komprimuje. 

Ptaah   To je skutečně to, co se s Měsícem odehrává. 

Billy   Pak bych se tě rád zeptal na jednu věc: Jedná se o otázku, která mi byla kladena a kterou jsem 
zodpověděl podle toho, jak tomu na základě svého přemýšlení rozumím a jak myslím, že je to vlastně 
logické. Ta otázka se týká tělesných sil člověka, přičemž se stále znovu stává, že se v této souvislosti mluví 
o tom, že nějaký člověk vyvinul »zázračné síly«, když se náhle objevila nějaká situace, při níž vyvinul 
takzvané nadsíly, aby zabránil neštěstí nebo aby někomu zachránil život. K tomu si myslím, že člověk 
vlastně normálně využívá – obvykle k tomu, aby vedl svůj každodenní tělesný život nebo vykonával svoji 
práci – asi jen 30 až 40 procent fyzické síly, jakou je ve skutečnosti schopen vyvinout. Když si to žádají 
tvrdé okolnosti, tak využívá možná 40 až 50 procent své skutečné síly. Ale jindy, tak si to představuji, 
dochází při všelijakých událostech k tomu, zvláště když se pro samotného člověka nebo jiné lidi objeví 
nějaké nebezpečí, že se projeví lidská nadsíla, »nadlidské síly« a podobně, což znamená, že člověk vyvine 
síly, které dalece překračují normální míru a jsou označovány za »nadlidské« a za »zázračné«. Tomu 
rozumím tak, že člověk ve výjimečných situacích spojených s nebezpečím atd. náhle nevědomě plně 
vyvine a využije své skutečné síly, které za normálních okolností ke každodennímu využití nepotřebuje, 
a tudíž je ani nevyvíjí, což činí právě až tehdy, a navíc nevědomě, když to vyžaduje nějaké nebezpečí 
nebo nouze atd. V tomto ohledu se tedy nedějí žádné »zázraky«, ale člověk jednoduše podává – protože 
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si to žádá situace, resp. nouzová situace – nevědomé masivní výkony na základě svých silových rezerv, 
které jsou jinak v klidovém stadiu. 

Ptaah   To vskutku nelze hodnotit jinak a je nutno to vysvětlit přesně tak, jak jsi to správně vyložil. 
Skutečně to není tak, že by člověk dokázal vyvíjet nadlidské síly, neboť ty se v každém ohledu vždy 
omezují na nejvyšší možný potenciál, jaký je mu vlastní a jaký dokáže v případě nebezpečí a s ním 
související nutnosti nevědomě využít. 

Billy   Takový je i závěr mé úvahy, neboť člověk přece nemůže využít více sil, než kolik jich má vždy 
k ispozici. To je pravidlo, jaké nemůže být porušeno a jaké se nevztahuje jen na sílu člověka, nýbrž 
i na jeho schopnosti, jeho vědění a vše, co vůbec existuje. 

Ptaah   O tom se nelze přít, ale když nemáš nic dalšího, co bychom mohli otevřeně probírat, tak bych rád 
ještě rozebral některé věci, které pak nemáš vyvolávat ani sepisovat. 

Billy   Jak myslíš, tak vyslov, co chceš uvést do debaty. 

Opěrný bod naváděcích zbraní 

 

Snímek ze vzduchu zachycující pozici naváděcích zbraní, květen 1999 

Ve Schmidrüti bylo od roku 1968 šest pozic švýcarského letectva, které byly vybaveny protileteckým 
systémem naváděcích zbraní BL-64. Na ploše 8,5 hektaru bylo umístěno 8 odpalovacích zařízení 
naváděcích zbraní a 16 naváděcích zbraní. Toto zařízení, které bylo do roku 1999 vedeno jako tajné, bylo 
ještě před změnou tisíciletí zrušeno a dotyčné stanoviště používá dnes švýcarská armáda 
ke zdravotnickému výcviku. 

Pramálo nadšen byl z tohoto stanoviště naváděcích zbraní herec a kabaretista Schaggi Streuli, který se 
během jeho výstavby ze Schmidrüti odstěhoval. 
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